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Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí
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 L'Ajuntament de Sant Feliu ha iniciat, juntament amb 
els consistoris de l'Hospitalet i Montcada i Reixac, 
una campanya per reivindicar millores en la xarxa de 
Rodalies i reclamar el soterrament dels passos a nivell Pàgina 9

Foto:  Aj. Sant Feliu de Llobregat

pisazos.com
ADMINISTRADORS DE CONFIANÇA

pisazos.com
ADMINISTRADORS DE CONFIANÇA
C/ Sant Isidre, 3  · CORNELLÀ DE LLOBREGAT

93 474 06 00

Vivienda de 55 m2, 2 hab. (1 doble y otra individual), 1 baño con 
plato de ducha, 1er PISO CON ASCENSOR, 2 balcones de 6 m2, 
salón de 18 m2, aire acond. y calef., GAS NATURAL, suelos de terrazo, 
puertas de haya y ventanas de ALUMINIO.

PISO CON PISCINA COMUNITARIA
ÚNICO EN ZONA RIERA

CORNELLÀ DE 
LLOBREGAT

Precio: 162.000€

Espectacular casa a cuatro vientos 
de 410 m2 construidos en solar de 
900 m2, consta de 4 habitaciones, 3 
baños de lujo, cocina con isla central, 
salón de 50 m2, varias terrazas, 
garaje, maderas nobles, aluminio 
technal, calefacción radiante, 
aire acondicionado, parquet y 
porcelanato, piscina en construcción 
fachada de piedra, vistas 
espectaculares, ÚNICA EN LA ZONA.

Transporte público cercano.

Urbanización LA SOLANAVALLIRANA

Confiándonos la venta de su piso le regalamos el 

CERTIFICADO ENERGÉTICO

PISOS EN TODO 
EL BAIX LLOBREGAT 

www.pisazos.com

Precio: 450.000€

Andrés Manzano (UEC) 

cobra comissions per 

traspassos de futbolistes

L'Ajuntament de Gavà 

arrasa una pineda al 

barri de Gavà Mar

L'AMB i la Generalitat 

presenten el nou projecte 

de mobilitat de la C-245

Pàgina 15 Pàgina 12 Pàgina 5

Farts d'incompliments
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Foto: Aj. Sant Feliu de Llobregat

Podrà trobar el nostre 
diari distribuït en les 
següents poblacions:
CORNELLÀ DE LLOBREGAT
ESPLUGUES DE LLOBREGAT
SANT JOAN DESPÍ
SANT FELIU DE LLOBREGAT
SANT JUST DESVERN
MOLINS DE REI
SANT VICENÇ DELS HORTS
CERVELLÓ
LA PALMA DE CERVELLÓ
CORBERA DE LLOBREGAT
PALLEJÀ
SANTA COLOMA DE CERVELLÓ
SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
SANT BOI DE LLOBREGAT
TORRELLES
VILADECANS
GAVÀ
CASTELLDEFELS
EL PRAT DE LLOBREGAT
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la publicació, còpia o difusió de 
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disseny, fotografía o continguts 
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Els trajectes entre 
Molins de Rei i Sant 
Feliu seran menys cars 
Passen a costar una zona, mentre que l’equip de 
govern molinenc continuarà insistint a incorporar 
definitivament el municipi baixllobregatí a la zona 1

Des de l’1 de juny els 
trajectes realitzats 
amb títols de trans-

port públic integrats en-
tre Molins de Rei i Sant 
Feliu de Llobregat passa-
ran a costar una sola zona 
si es disposa d’una T-10, 
T-50/T-30 o T-Família. La 
Generalitat de Catalunya 
accedeix a les continua-
des reivindicacions de 
l’Ajuntament i de la ciu-
tadania i resol un greuge 
històric, ja que considera-
ven una injustícia flagrant 
haver de pagar el mateix 
per anar al centre de Bar-
celona que per fer els dos 

quilòmetres que hi ha fins 
a la capital de la comarca. 
Malgrat aquesta important 
millora, el govern subratlla 
que continuarà insistint per 
incorporar definitivament 
Molins de Rei a la zona 1.

L’alcalde de Molins de Rei, 
Joan Ramon Casals, ha ce-
lebrat la notícia i ha des-
tacat que “s’ha resolt un 
greuge històric per la gent 
que havia d’anar a la ca-
pital comarcal a treballar, 
o als jutjats, o a l’agència 
Tributària o als serveis sa-
nitaris, i que havia de pa-
gar dues zones”. Casals s’ha 
mostrat convençut que “un 

cop resolta aquesta situa-
ció injusta segur que ens 
en sortirem en la reivin-
dicació de pagar un preu 
just i equitatiu pels quilò-
metres de transport públic 
que fem des del nostre mu-
nicipi”. Per la seva banda, 
el primer tinent d’alcalde, 
Xavi Paz, ha recordat que 
“l’eliminació de les dues 
zones per anar de Molins 
de Rei a Sant Feliu ja era 
una demanda plantejada 
a la ponència del transport 
de la zona 1” i ha assegurat 
que “aquesta bona notícia 
ens anima i ens espero-
na a continuar treballant 

perquè Molins de Rei sigui 
inclòs de forma definitiva a 
la zona 1, perquè no pot ser 
que ens valgui el doble anar 

a Barcelona del què li val a 
una persona de Gavà”. Els 
canvis en el preu dels bit-
llets tindran efecte a tot el 

sistema integrat dels trans-
ports públics que tenen pa-
rades a Molins de Rei i Sant 
Feliu de Llobregat.

Els santfeliuencs podran 
consultar els padrons 
històrics pel web

El Palau Falguera va aco-
llir l’acte de presentació 
del portal web de con-

sulta dels padrons històrics 
de Sant Feliu de Llobregat. 
Es tracta d'una iniciativa pio-

nera a Catalunya que per-
metrà a la ciutadania con-
sultar el seu passat familiar, 
conèixer qui estava empa-
dronat en un carrer o un ha-
bitatge concret de la ciutat, 

o bé identificar les persones 
que tenien un determinat 
cognom o exercien un ofici 
específic. Aquesta iniciativa 
s'emmarca dins el projec-
te EINES, un treball fruït de 

la col·laboració del Centre 
de Visió per Computador i 
el Centre d'Estudis Demo-
gràfics, ambdós vinculats a 
la Universitat Autònoma de 
Barcelona, i l'Arxiu Comarcal 
del Baix Llobregat. 

El nou portal permetrà ac-
cedir a les dades dels pa-
drons de 1828 a 1930, així 
com a les de 1881 i 1889. 

Precisament aquests dos 
darrers anys s'han trans-
crit gràcies a la feina d'una 
vintena de voluntaris de 
la ciutat que col·laboren 
en el projecte. Actualment 
s'està treballant també 
en els padrons de l'any 
1940, que properament 
s'incorporaran al web.
L'anàlisi de la informació 
dels padrons també per-

met conèixer dades inte-
ressants sobre la pobla-
ció com la distribució per 
edats d'homes i dones, els 
oficis més freqüents o els 
noms més comuns. Així 
per exemple, s'ha consta-
tat que l'any 1881 els oficis 
més habituals eren els de 
jornaler i pagès, i que els 
noms de Josep i Maria eren 
els que més abundaven.

Reforma de l’antiga N-340 
En un futur proper, l’avinguda de València i avinguda de Barcelona, l’antiga N-340, serà 
objecte d’una important remodelació que impulsarà l’Ajuntament de Molins de Rei amb 
el suport de l’Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB). El projecte, que pot tenir un cost 
proper als 2 milions d’euros, es dissenyarà d’acord amb les limitacions pròpies d’aquest eix 
viari tan important del municipi, però també escoltant les opinions de la ciutadania.

Foto: Arxiu

És una iniciativa pionera a Catalunya que 
permetrà veure el passat familiar, conèixer qui 
estava empadronat en un carrer o habitatge o 
identificar les persones que tenien un determinat 
cognom o exercien un ofici específic
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El pla Rejoveneix el teu 
edifici, un programa im-
pulsat pel Consorci de 

l’Habitatge de l’Àrea Metro-
politana de Barcelona (AMB), 
ha permès rehabilitar els pi-
sos de 48.000 ciutadans de la 
metròpoli, que han millorat 
la qualitat de vida i la sosteni-
bilitat de les seves llars.

La Susana Rubio és la 
presidenta d’un bloc de 18 
pisos que acaba d’estrenar 
un ascensor. Tenir ascensor 
li ha canviat la vida. “Tinc 
fibromiàlgia i quan tenia 
brots se’m feia molt dur 
sortir de casa”, recorda. A 
més, afegeix: “En aquest 
edifici hi viu molta gent 
gran de més de 70 i 80 
anys amb problemes de 
mobilitat”. 

A Barcelona i l’àrea metro-
politana tres de cada quatre 
edificis no tenen ascensor, un 
fet que dificulta dur una vida 
normal a molts veïns i veïnes. 
Gràcies al programa d’ajudes 
de l’AMB, se n’han pogut 
instal·lar més de 260 entre 
el 2014 i principis del 2016, 
amb unes subvencions que 
varien entre el 35% i el 50% 
de l’import de les obres. 

Tres de cada quatre 
edificis no tenen 

ascensor, un fet que 
dificulta dur una vida 
normal a molts veïns

En total es van sol·licitar 
1.369 obres. L’edifici on 
viu en Gregori Pérez, a 
l’Hospitalet de Llobregat, 
va rebre una ajuda de quasi 
55.000 euros i la comunitat 
va poder tirar endavant 
unes obres per rehabilitar 
les façanes de davant i de 
darrere del bloc i millorar 
l’aïllament tèrmic. Pérez, 
arquitecte tècnic, explica 
que aquestes reparacions 
han suposat una millora de 
més d’un 30% en l’eficiència 
energètica de l’edifici. És a dir, 
estalvi d’energia, de diners i 
reducció de les emissions de 
CO2 a l’atmosfera.

Gran impacte 
econòmic 
L’objectiu del programa 
de rehabilitació era doble. 
D’una banda, millorar 
la qualitat de vida dels 
habitants dels edificis 
més malmesos. De l’altra, 
generar activitat econòmica 
en un sector, la construcció, 

que s’ha vist molt afectat per 
la crisi econòmica.

Des del Consorci Metropoli-
tà de l’Habitatge, el director 
general, José Antonio Artí-
mez, es mostra satisfet de 
com s’ha desenvolupat la 
convocatòria: “Que s’hagi 
esgotat la totalitat de la 
dotació i que hagi tingut 
un impacte econòmic i so-
cial tan important posa de 
manifest que aquests ajuts 
són molt necessaris”.

En total, s’han destinat 
26 milions d’euros a 
ajudes que han tingut un 
impacte econòmic de 76 
milions, ja que a la inversió 
total s’hi ha de sumar la 
inversió privada efectuada 
pels veïns, que són 50 
milions més. Des de l’AMB 
consideren que aquest 
aspecte és molt important, 
ja que la implicació de les 
comunitats de veïns ha 
estat fonamental per a 
l’èxit del programa. 

Per al ciutadà el 
benefici és doble: 

millora el seu habitatge 
i dinamitza l’economia 

del seu municipi

Edificis envellits

A l’àrea metropolitana de Barcelona 
hi ha més de 200.000 edificis 
d’habitatges, el 70% dels quals es 
van construir fa més de 35 anys. Això, 
sumat al fet que fins fa poc la cultura 
del manteniment era pràcticament 
inexistent a casa nostra, fa que 
moltes construccions necessitin 
obres per millorar-ne l’habitabilitat. 

En aquest sentit, José Antonio 
Artímez creu que el programa 
també ajudarà a fer que hi hagi una 
certa cultura del manteniment, ja 
que aquests ajuts també serveixen 
per conscienciar la ciutadania sobre 
la necessitat de mantenir l’edifici en 
bon estat. “És evident que els edificis 
es deterioren amb el temps, però 
si a més no hi ha un manteniment 
aquesta degradació augmenta”, 
afirma el director general del 

Consorci Metropolità de l’Habitatge.

L’AMB rehabilita 20.000 habitatges 
per millorar la qualitat de vida
Prop de 20.000 habitatges s’han tret anys de sobre. 

( (

( (

1 Fuites. Qualsevol fuita s’ha de reparar 
immediatament, perquè l’aigua, amb el temps, pot 
lesionar els fonaments i generar problemes estructurals 
a l’edifici. 

2 Estructura. S’ha d’evitar col·locar objectes de molt 
de pes, com caixes fortes, jardineres o piscines inflables, 
ja que augmenten les càrregues permanents sobre 
l’edifici.

3 Neteja. Els desguassos i les cobertes s’han de 
mantenir nets d’herbes i fulles, perquè poden acumular 
pes que podria afectar la coberta. Es recomana fer-hi 
una neteja com a mínim cada sis mesos. 

4 Balcons. Cada 5 anys un tècnic ha de revisar els 
balcons per vigilar que no hi apareguin esquerdes 
o humitats i controlar que les baranes continuen 
subjectades correctament.

5 Sanejament. Els veïns han de comprovar 
mensualment que els sifons dels vàters estiguin plens 
d’aigua. Així s’eviten pudors. A més, els desguassos de la 
coberta s’han de netejar dos cops l’any. 

6 Aigua. Cal comprovar que les aixetes i tota la 
instal·lació funcionen correctament. Un cop l’any es 
recomana netejar les incrustacions de calç i comprovar 
les aixetes de reg.

7 Llum i interruptors. Cada sis mesos s’han de netejar 
amb un drap humit d’aigua, sempre amb la instal·lació 
desconnectada, que no s’ha de tornar a connectar fins que 
s’hagin eixugat completament. 

8 Gas. Als locals on s'utilitzi gas cal comprovar que 
la ventilació és correcta, tant a través de les reixetes de 
ventilació superior com a través de les inferiors.

9 Ascensors. Empreses autoritzades han fer de fer les 
inspeccions periòdiques que marca la llei. Cal que la sala 
de màquines no es faci servir per a cap altra funció i que 
només hi accedeixin persones autoritzades.

10 Habitatges. Cada veí és responsable del 
manteniment del seu pis, que beneficiarà el conjunt de 
la propietat: ventilar cada dia i conservar en bon estat 
les instal·lacions són punts clau per assegurar la bona 
salut de tota la comunitat. 

El manteniment preventiu dels edificis n’allarga la vida, redueix els costos d’una 
possible reparació i en millora l’habitabilitat i la seguretat. Seguint uns consells 
molt bàsics es pot millorar la qualitat de vida de totes les persones que hi viuen.

10 consells per mantenir un edifici en forma
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23m2 azulejos
6m2 pavimento
Techo de aluminio
2 Downlight
Granito nacional 5,6 modelos a elegir.
Horno multifunción inox
Inducción total de 3 fuegos
Fregadera de 1 o 2 cubetas y grifo
Campana decorativa 90 inox
Mobiliario 4m/l
Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 6.500€ IVA INCLUIDO
POR LA REFORMA DE COCINA Y BAÑO COMPLETO 5% DE DESCUENTO ADICIONAL

OFERTA COCINA COMPLETA

18m2 azulejos
3m2 pavimento

Techo de aluminio
1 Downlight

Inodoro Victoria
Plato de ducha Malta 70x100
Grifería y conjunto teleducha

Mampara cristal hasta 1,30 m/l
Mueble 70 en madera arena, wengé o blanco

Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 3.500€ IVA INCLUIDO

OFERTA BAÑO COMPLETOHNOS. MORENO DÍAZ
Reformas y construcciones
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C/Teide,10 - L'HOSPITALET · e-mail: r.y.j.moreno@hotmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más... Presupuestos 
sin 
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La Caminada Solidària de Viladecans aplega 6.000 persones

Més de 6.000 persones es van reunir per recórrer, com ja és tradicional, els carrers de Viladecans a favor dels 
que més ho necessiten. La Caminada Solidària, organitzada per novè any consecutiu per Unilever amb la 
col·laboració de l'Ajuntament de Viladecans i el Col·legi Sant Gabriel, va aconseguir recaptar prop de 25.000 

€, que aniran destinats íntegrament a les famílies amb menys recursos d’aquesta localitat del Baix Llobregat. La 
recaptació es lliurarà a Viladecans Solidària, una iniciativa creada per entitats locals amb el suport del consistori, 
que cada any canalitza la solidaritat de la ciutadania a través del Punt Solidari de Viladecans.

L'Institut Joaquim Blume d’Esplugues celebra el 25è aniversari 

La consellera d’Ensenyament, Meritxell Ruiz, va presidir el 25è aniversari de l’Institut Joaquim Blume d’Esplugues de Llo-
bregat. L’acte va tenir lloc en el Consell Català de l’Esport. També hi van assistir l’alcaldessa d’Esplugues de Llobregat, Pi-
lar Díaz, el director del Consell Català de l’Esport, Antoni Reig, i el director dels serveis territorials d’Ensenyament al Baix 

Llobregat, Josep M.Pérez. El centre ofereix els estudis de tercer i quart d’Educació Secundària Obligatòria i batxillerat. La 
major part de l’alumnat de l’institut que cursa aquests estudis gaudeix, al mateix temps, d’una beca del Pla de Tecnificació 
Esportiva de Catalunya. Són joves procedents d’arreu de Catalunya i de la resta de l’Estat. A més, l’Institut Joaquim Blume 
ofereix el Cicle Formatiu de Grau Superior d'Animació d’Activitats Físiques i Esportives, de dos cursos acadèmics de durada.

Dibuixos en els equipaments municipals de Gavà per a autistes

Gavà ha decidit trencar les barreres comunicatives de les persones afectades amb algun tipus de trastorn autista. 
És per això que, a partir d’ara, l’Ajuntament i els equipaments esportius municipals, juntament amb el Museu i el 
Parc Arqueològic, estaran senyalitzats amb pictogrames, que oferiran informació senzilla i visible a les persones 

denominades no verbals, les quals s’ajuden de dibuixos per comunicar-se amb el seu entorn més proper. Aquests pic-
togrames són obra del dibuixant i dissenyador de Gavà, Josep Bel. L’Ajuntament ha decidit afegir-se al projecte ”Entén 
el teu entorn amb pictogrames” que l’associació EduTEA va posar en marxa a finals de l’any passat i que consisteix a 
identificar amb uns senzills pictogrames els edificis que trobem al carrer, especialment institucions i comerços. Fins 
ara, s’hi han adherit més de 130 comerços de diferents municipis catalans, 14 dels quals són de Gavà.

El Baix Llobregat comptarà el curs 
vinent amb un total de 325 grups de P3
La població de l’alumnat escolaritzat 
ha disminuït un 9,5% i les sol·licituds 
als centres públics ho ha fet un 10,4%, 
malgrat això el nombre de grups de P3 
s’ha reduït un 3% en relació al curs passat

El Baix Llobregat comp-
tarà el curs vinent amb 
un total de 325 grups 

de P3, fet que suposa la re-

ducció de vuit grups en re-
lació al curs anterior a causa 
de la davallada demogràfi-
ca. Així doncs, la població 

de l’alumnat escolaritzat a 
P3 el curs vinent ha dismi-
nuït un 9,5% i les sol·licituds 
als centres públics ho ha fet 
un 10,4%, malgrat això el 
nombre de grups de P3 s’ha 
reduït un 3% en relació al 
curs passat. A més a més, la 
davallada ha estat inferior a 
la previsió inicial.

Així doncs, el període de pre-
inscripció 2016-17 ha finalitzat 
als centres públics del Baix Llo-
bregat amb 5.249 sol·licituds a 
P3, una dada que representa 
un 11% menys respecte de 
les sol·licituds presentades en 
la preinscripció anterior 2015-
16. La davallada demogràfica 
explica aquesta disminució de 
l’alumnat de P3, una tendèn-
cia que en els últims anys s’està 
consolidant. Segons dades 
subministrades per l’IDESCAT, 
des del 2011 ençà, la població 
de tres anys ha caigut un 23% 
al Baix Llobregat.

Com a exemples de la ges-
tió duta a terme pel Depar-

tament d’Ensenyament en 
municipis que han tingut 
una disminució de grups de 
P3, podem trobar el cas de 
Castelldefels, on tot i que 
s’ha disminuït un grup en un 
centre que ha obtingut 21 
sol·licituds, el municipi dis-
posa de 36 vacants, o el cas 
d’Olesa de Montserrat, en què 
una escola també ha perdut 
un grup que tenia 19 preins-
cripcions i a la població hi ha 
un total de 35 vacants.

Primer d’ESO
A 1r d’ESO, en canvi, els 
6.524 alumnes de 1r d’ESO 
preinscrits als centres pú-
blics del territori, represen-
ten un 2% més que el 2015-
16. Per tal de donar resposta 
a aquest 2% més d’alumnes 
preinscrits, al setembre 2016 
s’obriran als instituts un total 
de 3 grups nous respecte 
dels existents aquest 2015-
16 en els centres públics del 
Baix Llobregat.

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

MARIONA FISA I GOL
LOGOPEDA I MESTRA DE EDUCACIÓ ESPECIAL

Col. nº. 08/3654

Per a més informació: 
Telfs. 664 101 314 / 934 773 448
fisamariona@gmail.com

TARDES - hores concertades
Reforç individual

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

L’ESTIU TAMBÉ ÉS TEMPS 
D’APRENDRE
Ara que ja ha arribat l’estiu i ha finalitzat el curs escolar, és 
el moment idoni per a divertir-se, descansar,  gaudir de 
les activitats d’oci i també, per a continuar aprenent. En 
el cas dels més petits de la casa, els infants i adolescents, 
és important que puguin reforçar els  aprenentatges 
treballats a l’escola. El desenvolupament de tasques 
escolars durant l’estiu afavoreix el manteniment de l’hàbit 
de treball i la consolidació dels aprenentatges adquirits 
fins aleshores. És aconsellable establir un horari a seguir 
durant les vacances d’estiu per tal d’organitzar el temps i 
definir certes rutines diàries.

Les vacances haurien d’aprofitar-se per a compatir 
experiències en família, enfortir les relacions amb els amics 
i les amigues i, compartir el temps amb l’entorn més proper.

No hem d’oblidar que l’estiu també és temps d’aprendre, ja 
que les vacances són prou llargues per incloure-hi aquest 
aspecte. Els centres són un espai idoni per a fer els deures 
d’estiu, els exercicis de repàs i/o reforçar els aprenentatges 
treballats amb l’objectiu que els infants els consolidin i 
estiguin preparats per a l’ inici del nou curs escolar.

És necessari i positiu reservar  un temps durant l'estiu per a 
fer aquestes tasques però sense oblidar que cal descansar 
i gaudir de les vacances.

27
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Persianas Peña

Fundada en 1950 Facebook: Persianas Peña
Ramoneda,70 93 375 15 14Cornellà de Llobregat

STOP

·Motores
·Reparaciones
·Stores
·Celosías·Persianas

·Toldos
·Mosquiteras
·Ventanas PVC/Aluminio

Presupuestos sin compromiso

·Persianas
·Toldos
·Mosquiteras
·Ventanas PVC/Aluminio

·Motores
·Reparaciones
·Stores
·Celosías

MOSQUITOS

L'AMB i la Generalitat presenten el nou 
projecte de mobilitat de la C-245 
La intervenció tindrà un pressupost de 26,3 milions d'euros i integrarà un carril bus 
segregat de 13 quilòmetres, que unirà Cornellà amb Castelldefels i un nou carril bici

Puigdemont visita Viladecans 
per la presentació d’#Invulnerables 

El president de la Generalitat de Catalunya, Carles Puigdemont, va presidir a Viladecans una 
trobada amb empresaris i directius per presentar #Invulnerables, un programa innovador, 
un pacte per la dignitat, que té com a objectiu promoure la cooperació publicoprivada 

per lluitar contra la pobresa i garantir la igualtat d’oportunitats. Van assistir a l’acte l’alcalde 
del municipi, Carles Ruiz; el director general de la Fundació Bancària ”la Caixa”, Jaume Giró; el 
vicepresident primer de l’FC Barcelona, Jordi Cardoner; la presidenta de la Fundació Rosa Oriol, 
Rosa Tous; sor Lucía Caram i Joan Carles Font, fundador de Mesoestetic, així com representants 
del món empresarial. Amb la segona trobada empresarial es va voler continuar treballant de 
manera innovadora a favor de la família i de la infància, i esdevenir plegats —administracions, 
empreses, particulars, educadors, professionals liberals, etc.— actors corresponsables en la 
tasca de garantir la igualtat d’oportunitats per a les persones amb menys recursos.

L’AMB ha ajudat a rehabilitar 
i millorar edificis a Sant Joan Despí 

Les convocatòries d'ajudes per a la conservació, eliminació de barreres arquitectòniques 
i millora de l'eficiència energètica en les comunitats de veïns i veïnes que va impulsar 
l’Àrea Metropolitana de Barcelona en 2014 i 2015, han millorat un total de 97 edificis 

del municipi. Aquesta inversió per mantenir en millors condicions el parc d'habitatges de 
la ciutat ha repercutit en 743 habitatges on resideixen 1.858 persones. La majoria de les 
actuacions, el 48%, van ser destinades a actuacions d'habitabilitat; el 24% a l'accessibilitat; 
el 22% a la conservació i el 6% restant, a l'eficiència energètica. El 80% dels edificis on s'han 
fet intervencions tenen més de 36 anys. El 55% de les empreses que han executat les obres 
són de Sant Joan Despí el que els ha representat un impacte econòmic de 2.286.840 euros 
(l'impacte total ha estat de 3.701.255 euros, dels quals 1.480.849 han estat subvencionats 
per l’Àrea Metropolitana de Barcelona.

Josep Rull, conseller de Te-
rritori i Sostenibilitat de la 
Generalitat de Catalunya, i 

Antoni Poveda, vicepresident 
de Mobilitat i Transport de 
l'Àrea Metropolitana de Bar-
celona (AMB), van presentar 
el nou projecte d'integració 
urbana i de millora de la mo-
bilitat de la carretera C-245, 
un eix viari d'alta densitat que 
connecta Cornellà de Llobre-
gat, Sant Boi de Llobregat, 
Viladecans, Gavà i Castellde-
fels, cinc municipis metropo-
litans del delta del Llobregat 
on viuen, en total, més de 
350.000 persones.

Cada dia conflueixen en 
aquesta via més de 35.000 
passatgers de bus. En el tram 
més carregat, hi conflueixen 
14.300 i 18.000 vehicles pri-
vats. Aquesta alta densitat de 
circulació de l'antiga carrete-
ra comarcal penalitza signifi-
cativament el temps de reco-
rregut de les línies d'autobús 
que circulen per la C-245. 

"Feia anys que miravem com 
millorar el transport públic 
en aquest eix. Volem millorar 
la qualitat de vida i els serveis 
dels ciutadans. L'OMS va fer 
pública la relació de les ciu-
tats més contaminants. Es-
tem per sobre del màxim. Te-
nim el compromís d'intentar 
millorar i rebaixar aquesta 
contaminació atmosfèrica, 
en la qual destaca l'òxid de 

nitrogen dels vehicles dièsel", 
ha explicat Antoni Poveda. 
"És per això que necessitem 
reduir el nombre de vehi-
cles que puguin circular per 
aquesta via i millorar con-
siderablement el transport 
públic i implementar el carril 
bici segregat, que aportarà 
seguretat i farà augmentar 
el trànsit en bicicleta. També 
potenciarem els intercanvia-
dors, per millorar la connecti-
vitat dels diferents modes de 
transport", ha afegit. 

El conseller Josep Rull ha des-
tacat que amb una inversió de 
20 milions   "aquesta actuació 
preveu una obtenció de ren-
diment molt alta respecte a 
l'eficiència del transport pú-
blic".   En aquest sentit, ha re-
cordat que la millora de la qua-
litat de vida i el compromís de 
lluitar contra el canvi climàtic 
són dos reptes fonamentals 
de país. "Les dues coses van 
molt íntimament lligades. La 
millor manera de lluitar contra 
la contaminació i de garantir la 
millora de la qualitat de l'aire 
és fer una aposta clara per un 
transport públic net i sosteni-
ble", ha afirmat. Rull ha ressal-
tat que el projecte presentat 
aquest divendres és una mos-
tra de "pragmatisme". "Hem 
estat capaços d'agafar un pro-
jecte, que fa temps que s'havia 
posat damunt de la taula, i 
l'hem redimensionat per fer-lo 
viable i ràpid", ha dit.

Integració urbana i 
mobilitat sostenible
El nou projecte, que aposta 
per la pacificació de la via i 
dóna prioritat al transport 
públic i a la bicicleta en de-
triment del cotxe privat, 
esdevindrà el punt de par-
tida d'un gran procés de 
reurbanització de tota l'àrea 
i suposarà, gràcies a la im-
plantació d'una mobilitat 
més sostenible, un notable 
impacte directe en la millo-
ra de la qualitat de l'aire de 
la metròpolis, com a conse-
qüència de la reducció de la 
contaminació atmosfèrica.

La intervenció plantejada, 
que dóna resposta a una 
antiga reivindicació de la 

comarca del Baix Llobregat, 
tindrà un cost total de 21,5 
milions d'euros. Aquest 
import estarà cofinançat a 
parts igual pel món local, li-
derat per l'AMB, i per la Ge-
neralitat de Catalunya, que 
aportaran 10,75 milions 
d'euros cadascun El pro-
jecte, que s'executarà en 
diferents parts, està actual-
ment en fase de redacció. 
Segons els terminis previs-
tos, les obres començaran 
durant el segon semestre 
del 2017, i s'espera que el 
conjunt de la intervenció 
estigui acabada abans de 
finalitzar l'any 2018. 

El pressupost total del projecte 
es completarà amb 4,8 milions 
d'euros que l'AMB destinarà 

a la compra de 10 autobusos 
d'altres prestacions. 

Punts d'intercanvi 
i connexió 
Amb la creació d'aquest 
nou carril bus i la im-
plementació del BRT, es 
crearan al llarg del reco-
rregut del futur eix viari 
de la C-245 tot un seguit 
de punts d'intercanvi que 
milloraran la connexió 
amb la resta del transport 
públic a l'eix Castelldefels, 

Gavà, Viladecans, Sant Boi 
de Llobregat i Cornellà de 
Llobregat. Per una banda, es 
preveu que es produirà una 
aportació d'usuaris de la res-
ta de les línies actuals al sis-
tema de bus exprés. D'altra 
banda, aquesta xarxa de 
punts d'intercanvi connec-
tarà amb altres modes de 
transport públic, com són el 
metro, el Tram o Rodalies, i 
amb les estacions de Bicibox 
(l'aparcament segur de bici-
cletes dissenyat per l'AMB).

La remodelació i reurbanització de 
l'eix viari de la C-245 integrarà un 
nou carril bici, que formarà part de 

la xarxa ciclable metropolitana, així com 
la creació d'un carril bus segregat i con-
tinu de 13 quilòmetres que comunicarà 
Cornellà de Llobregat i Castelldefels. 
Aquesta plataforma reservada per als 
autobusos permetrà augmentar la velo-
citat comercial almenys en un 25% en els 
trams urbans i guanyar puntualitat en 
els horaris. Es calcula que permetrà reta-
llar gairebé 15 minuts el temps de trajec-
te en transport públic entre aquests dos 
municipis metropolitans.

Gràcies a l'endegament d'aquest 
projecte, l'AMB podrà implantar en 
aquest tram de l'eix viari una nova 
línia d'autobús d'altes prestacions i 
ocupació, conegut internacionalment 
com a Bus Rapid Transit (BRT) o au-
tobús exprés. Es tracta d'un sistema 
d'autobús ràpid, amb un disseny i ca-
racterístiques especials per millorar-
ne el funcionament i evitar les causes 
que contribueixen als endarreriments. 
En aquest cas concret, l'AMB aposta 
per un autobús híbrid articulat amb 
dues portes d'accés, que permetrà un 
30% més d'ocupació que els actuals i 

una càrrega/descàrrega de passatgers 
més ràpida.

Amb la implantació del BRT l'AMB espera 
un increment de viatgers i de demanda 
del servei entorn del 10% i calcula que 
aquesta nova línia pot ser utilitzada, 
aproximadament, per 2,5 milions de 
passatgers anuals.

Inicialment, l'AMB ha previst una flota de 
deu autobusos exprés BRT híbrids, amb 
una freqüència de pas de 10 minuts. Te-
nint en compte que la inversió per vehi-
cle es de 480.000 €,  la inversió total en el 
parc mòbil suposarà 4,8 milions d'euros.

Plataforma segregada

Foto: Generalitat de Catalunya



6 Juny 2016  | LA PREMSA DELBAIX.es

SUCCESSOS

Detenen al cap d'un grup 
armeni per segrestos

La Policia Nacional van detenir en l'Aeroport 
Barcelona-el Prat al cap d'una organització 
responsable del segrest a Armènia de tres 

representants d'una empresa de Màlaga i d'un 
empresari català. L'arrestat dirigia un grup, els 
principals components del qual van ser de-
tinguts en fases anteriors de l'operació. El mo-
tiu del seu viatge a Espanya seria preparar un 
nou rapte i la seva captura ha evitat que altres 
quatre empresaris granadins fossin víctimes 
d'aquesta modalitat delictiva, quan es troba-
ven a punt de viatjar a Armènia per tancar un 
substancial negoci promogut pel detingut. Els 
delinqüents utilitzaven aquest procediment 
per atreure a empresaris espanyols fins al país 
del Caucas amb l'objectiu de tancar el suposat 
negoci, sent allí retinguts fins a aconseguir el 
pagament d'una important quantitat de diners.

Desmantellats dos grups que 
forçaven panys de pisos

Els Mossos d’Esquadra van detenir nou 
homes integrants de dos grups cri-
minals com a presumptes autors de 

catorze robatoris amb força a l’àrea me-
tropolitana de Barcelona (entre les quals 
Esplugues i Cornellà de Llobregat). Els 
investigadors van saber que dos grups 
criminals especialitzats a forçar pisos mi-
tjançant el mètode del Bumping, s’havien 
assentat a l’àrea metropolitana i havien 
comès catorze robatoris amb força, vuit 
en el cas d’un dels grups i, sis, l’altre. Els 
lladres s’asseguraven sempre que no hi 
havia ningú dins la casa i, un cop dins, sos-
treien els diners, joies o d’altres objectes 
de valor. En els escorcolls els agents van 
localitzar aparells d’electrònica, joies, di-
ners, panys i estris per forçar-los.

Enxampen 3 multireincidents 
en furts a les autopistes 

Agents de la Policia de la Generalitat-
Mossos d'Esquadra de l'Àrea Regional 
de Trànsit de la Regió Policial 

Metropolitana Sud, juntament amb 
Unitats de Seguretat Ciutadana de la 
comissaria d'Esplugues i de Cornellà de 
Llobregat, van  poder detenir a la localitat 
baixllobregatina de Sant Just Desvern 
tres homes, de nacionalitat peruana, 
de 50, 40 i 22 anys i veïns de Cornellà i 
l'Hospitalet de Llobregat per un delicte de 
robatori amb força de vehicle a motor. Els 
detinguts tenen vint-i-un antecedents 
per furt a les autopistes, robatoris amb 
violència i intimidació, robatoris amb 
força i pertinença a grup criminal. Un 
d'ells tenia una ordre de detenció i ingrés 
a presó per fets similars.

Detinguda per cultivar 
marihuana a Castelldefels 

Els Mossos d’Esquadra van detenir a 
Castelldefels una dona veneçolana, 
de 34 anys i veïna de la mateixa loca-

litat, per un delicte contra la salut pública, 
concretament per tràfic de drogues. La de-
tinguda tenia una plantació de marihuana 
al garatge de casa seva. Els agents de la 
Unitat d'Investigació de Gavà van comp-
tabilitzar un total de 350 plantes en estat 
avançat de creixement i floració. A l'interior 
de la casa hi van localitzar també utensilis 
necessaris per mantenir i desenvolupar la 
plantació: ventiladors, filtres, làmpades de 
calor, termòstats, tubs de ventilació i ferti-
litzants. Per tot plegat, els agents van de-
tenir la inquilina de la casa. La detinguda 
va passar a disposició judicial i el jutge va 
decretar la seva llibertat amb càrrecs.

Moren dues persones a Sant Boi de Llobregat i Gavà
Les víctimes són una dona per agressió amb una arma blanca a l’hospital psiquiàtric del 
Parc Sanitari Sant Joan de Déu, i un home d’edat avançada per un presumpte suïcidi

Una dona de 54 anys va 
morir presumptament 
a mans d'un home de 

60 anys a l'hospital psiquià-
tric situat al Parc Sanitari 
Sant Joan de Déu de Sant 
Boi de Llobregat. Els Mos-
sos d'Esquadra van rebre un 
avís al matí del Parc Sanitari 
Sant Joan de Déu que aler-
tava d'una dona morta i, 
quan van arribar al lloc, van 

comprovar que hi havia una 
dona amb ferides per arma 
blanca. Els serveis sanitaris 
li van practicar maniobres 
de reanimació però no van 
poder fer res per salvar-li la 
vida. Segons el SEM, la víc-
tima es trobava ingressada 
a l'hospital psiquiàtric quan 
es va produir els fets. Els 
Mossos d'Esquadra es van 
fer càrrec de la investigació 

dels fets i van poder detenir 
l'agressor, també intern amb 
problemes psiquiàtrics. 

Atropellament 
mortal 
D’altra banda, un home 
d’edat avançada va perdre 
la vida a Gavà al patir un 
atropellament d’un tren. 
Els fets van succeir al vol-
tant de les deu del matí i 

en conseqüència la circu-
lació de trens, entre Caste-
lldefels i el Prat, va quedar 
interrompuda. La incidèn-
cia va afectar els trens de 
la línia R2 i R2 sud i els 
trens regionals i de llarga 
distància. Es van acumular 
retards de més de 45 mi-
nuts a l'R2 i a l'R2 sud men-
tre que els trens regionals 
i de llarga distància van ser 

desviats per Vilafranca del 
Penedès. Segons els Mos-

sos d’Esquadra la víctima 
es podria haver suïcidat.



7Juny 2016 | LA PREMSA DELBAIX.es

OPINIÓ POLÍTICA LOCAL

El proper 26 de juny els ciutadans i les ciutadanes tenim 
l’oportunitat de fer un canvi polític a Catalunya i a l’Estat. Un canvi 
necessari i profund, un canvi per posar fi a les retallades, un canvi 
d’esperança i d’il·lusió. Des d’ICV-EUiA Cornellà apostem per fer 
aquest canvi des de la candidatura d’EN COMÚ PODEM, que se su-
marà a la resta de l’estat amb les d’IU i Podemos (Unidos-Podemos.

Ha arribat el moment de dir prou. Aquesta estafa anomenada 
crisi econòmica nomes ha servit per aprofundir les diferències 
entre rics i pobres, per crear més precarietat laboral i per seguir 
permetent el masclisme laboral i social. 

És per això que apostem per un canvi radical que ha de començar 
per la creació d’un Pla de Rescat Ciutadà on cap persona sense feina 
es quedi sense ingressos i tingui una renda mínima. Volem també 
que aquest canvi faci de la lluita contra les violències masclistes una 
qüestió d’estat. És una prioritat, no podem esperar més. 

Concretament a la nostra comarca aquest canvi ha de portar una 
aposta per la feina de qualitat i la reindustrialització del Baix Llobre-
gat, fomentant  l’ocupació en sectors com el de les energies renova-
bles, la innovació i la recerca, l’agricultura i el comerç de proximitat. 

Hem de fer possible la realització de les infraestructures pendents 
del Baix Llobregat: Soterrament de la via de RENFE a Sant Feliu de 
Llobregat, finalitzar les obres de la B-24 a Vallirana, de la connexió 
de la C-32 i la A2 a Sant Boi de Llobregat, i el pont de connexió entre 
la A2 i la AP-7 a Sant Andreu de la Barca.

Per últim també tenim l’oportunitat de defensar un territori soste-
nible i lliure d’agressions, recuperant el riu Llobregat, i abanderant 
la lluita contra el canvi climàtic i  per un sistema elèctric públic que 
faci la transició energètica cap l’energia 100% renovable.

Mail contacte: cornella.llobregat@ciudadanos-cs.org
Direcció: C/ Federica Montseny 4, local 1 (entrada por C/Barcelonès)

Anna-Clara Martínez
Regidora de Ciutadans  
Cornellà de Llobregat

PRIMERO, LA CIUDADANÍA
El próximo 26 de junio los ciudadanos y las ciudadanas 
tenemos una nueva cita con las urnas, unos comicios 
electorales que se repiten por falta de entente de las fuerzas 
políticas. Huelga decir que Ciudadanos sí que lo intentó 
todo, mientras PP y Podemos jugaban al ratón y al gato y se 
alineaban para votar NO a la investidura de Pedro Sánchez. 
Es más, resulta curioso ver cómo la extrema izquierda y la 
derecha se ponen de acuerdo y son incapaces de renunciar 
a sus intereses para atender a los de la ciudadanía. ¿Será 
que sólo pretenden asegurar sus sueldos?

Regeneración política, igualdad, preservación de la 
unidad de todos los españoles, lucha contra la corrupción 
y las desigualdades, instituciones abiertas y transparentes 
a la ciudadanía, pacto por la educación, conciliación 
laboral, separación efectiva del poder judicial, reforma 
de la ley electoral, lucha contra el paro juvenil y el de los 
mayores de 55 años… son, entre otras, las propuestas que 
queremos llevar a cabo.

Para ello, es necesario que el próximo 26J los españoles 
y españolas acudan a las urnas y confíen en Ciudadanos, 
en la regeneración democrática, en el único partido 
que, durante estos meses de vorágine, ha sido capaz de 
renunciar a los cargos y a las sillas en pro del bienestar de 
la ciudadanía.

Arnau Funes
Diputat Portaveu Grup Entesa
(ICV-EUiA-BCOMÚ-EPM)
Cornellà de Llobregat

PROPOSTES PER UN CANVI REAL

Mail contacte: afunes@aj-cornella.cat
Direcció: C/ Costa Brava,7

26 NUEVAS PROPUESTAS PARA EL 26J
Como todos ustedes saben el próximo 26 de Junio celebramos 
nuevamente Elecciones Generales debido especialmente a que 
algunos partidos políticos no quisieron asumir que el PP había 
ganado las elecciones del pasado 20 de Diciembre. 
A pesar de ello, desde el PP seguimos centrados en el futuro 
de los españoles y por eso ampliamos la oferta electoral en 26 
propuestas respecto a las que ofrecimos a la ciudadanía en las 
últimas elecciones. Quisiera destacar las más importantes porque 
seguro que las compartirán:

1- Una nueva bajada del IRPF para todos.
2- Durante el primer año no pagarán IRPF aquellos que encuentren 
su primer empleo.
3- Durante dos años no pagarán IRPF los parados de larga duración 
que emprendan una nueva actividad.
4- Extensión de la tarifa plana de 50 € para los autónomos.
5- No pagarán IRPF aquellos que voluntariamente trabajen más 
allá de la edad de jubilación.
6- Congelación de la parte de la tarifa eléctrica que depende del 
Gobierno.
7- Nuevo Plan de apoyo a la maternidad (con un suplemento 
específico) y a las familias.
8- Impulsaremos la conciliación de la vida laboral y familiar con 
el  cambio de uso horario para que la jornada laboral termine a 
las 18 horas.
9- Incremento anual de las pensiones, siempre.
10- Promoveremos una reforma electoral para que en los 
Ayuntamientos gobierne la lista más votada.

En definitiva, nuevas medidas para seguir trabajando A FAVOR 
de los españoles, desde la moderación y el sentido común, para 
seguir mejorando su presente y su futuro.

Daniel Serrano
Portaveu PP
Cornellà de Llobregat

Mail contacto: Cornellapp@hotmail.com
Dirección: C/ León XIII,46

ELS PRESSUPOSTOS ANTISOCIALS ACABARAN AMB "PROCÉS"
Les properes setmanes es desenvoluparà debat d’allò que no són únicament comptes sinó model de país i les polítiques que determinen el grau de satis-
facció o patiment de 7 milions i mig de persones.
El punt de partida d’una pretesa negociació és la presentació per JXSÍ d’uns nous pressupostos antisocials: no únicament no es reverteix cap privatització 
sinó que consolida una política tributària no redistributiva i  model neoliberal, essent les partides d'habitatge, sanitat i protecció social inferiors al 2015. 
Alhora CDC inicia una dinàmica discursiva en la que l’esmena a la totalitat de la CUP la volen transformar en un descarrilar el “Procés”. En definitiva el que 
demanar CDC és que la CUP incompleixi el seu programa i compromisos amb les classes populars alhora que ells han incomplert pràcticament tot el que es 
derivava de l’Acord del 9-N: desconnexió i incompetència del Tribunal Constitucional, així com Annex de caire social.
Els plantejament cupaire es situa en una lògica clara, superació del topall de dèficit públic prefixat per PP, PSOE i CDC seguint el dictat de la UE per aban-
donar l'austericidi que situa al 20% de la població a la pobresa. Allò que semblaria tan radical ho ha fet el PP els darrers anys però no pas amb l'objectiu de 
desenvolupar polítiques socials i d'equitat sinó per consolidar el seu model social.
Lluny d'un pressupostos que trenquin amb l'austericidi JXSÍ ni tant sols ha volgut incorporar simples mesures redistributives com l'augmenten de l'IRPF a 
rendes altes o augment dels Impostos de donacions o patrimoni. Únicament  acabaran oferint engrunes alhora que voldran recuperar aquelles lleis que ha 
suspès el TC sabent que arribat el moment no hi haurà valentia per fer-les efectives mitjançant desobediència. Uns pressupostos de retallades lluny de ser 
motor del “procés” impedeixen que s'eixampli el suport al mateix.

Vidal Aragonés
Portaveu 
Cornellà en Comú - Crida per Cornellà
Cornellà de Llobregat

LA PREMSA DELBAIX no comparteix necessàriament cap de les opinions expressades en aquesta pàgina, ni tampoc es fa responsable del contingut ni de 

l’edició dels textos aquí publicats. Els grups polítics que no hi apareixen és perquè no han entregat a temps el seu text o no volen sortir en aquesta secció.
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L’esport de la ciutat va celebrar la 
seva gran festa a Can Mercader
L’AE Sàndor, campió de Tercera Divisió de voleibol i    
el Bàsquet Femení Cornellà puja a Primera Categoria

El parc de Can Mercader 
va ser de nou l’escenari 
d’una nova edició de la 

Festa de l’Esport, una tro-
bada anual que fa balanç 
de la temporada esportiva 
i atorga, per part de cada 
entitat o club de la ciutat, 
un reconeixement a perso-
nes o equips que han des-
tacat per la seva aportació 
als valors de l’esport per la 
seva brillant temporada. 
A més dels 25 premis que 
concedeixen les entitats, el 
món esportiu cornellanenc 
també es va lliurar diversos 
reconeixements especials 
relacionats amb altres àm-
bits del món de l’esport: Na-
tàlia Arroyo (Premsa, ràdio 
i televisió), Celestino Prieto 
(Trajectòria esportiva), (+)
MEC (A la tasca social de 
l’esport), Abderrahman Ait 
Khamouch (Gesta catalana), 
Miguel Trujillo (Valors Es-
portius Joc Net i Verd Play), 
Rugby Club Cornellà (Pro-
moció espotiva), Servando 
Jiménez (Especial forjador 

de l’esport), Paquita Linares 
(Dona i Esport), Selecció Es-
panyola de waterpolo feme-
ní (Menció Especial a l’esport 
de Cornellà) i Núria Picas 
-foto- (Ciutat de Cornellà). 

Voleibol
Cornellà va acollir a Final 
Nacional de voleibol ale-
ví Masculí de l’UCEC amb 
set equips i uns 50 parti-
cipants, representants de 
diferents Territorials de 
Catalunya. D’altra banda, 
L’Hospitalet va acollir el 
cap de setmana la Fase Fi-
nal del Campionat de Cata-
lunya de Tercera Divisió on 
el sènior femení de l’AE Sàn-
dor es va proclamar campió 
davant del CEV L’Hospitalet 
per 1 a 3. Les cornellanen-
ques jugaran la propera 
temporada a Segona Divisió. 

Bàsquet
El cadet femení del Basket 
Almeda es va proclamar 
subcampió d’Espanya a Sa-
ragossa després de perdre 

davant del Gran Canària (38-
54). Mentrestant, el sènior A 
del Bàsquet Femení Corne-
llà es va proclamar campió 
del grup II de Segona Cate-
goria i va assolir l’ascens. 

Atletisme
Josep Maria Arnal i Carmen 
paredes, en els 10 km, i Be-
nito Ojeda i Patricia Fernán-
dez, en el 5km, van ser els 
guanyadors de la catorzena 
edició de la Cursa de Can 
Mercader. Van participar 
uns  nou-cents atletes. 

Foto: Núria Picas

Cinquena 
edició de 
Ciutat Cruïlla
L’objectiu és reflexionar 
i oferir una visió diferent 
del municipi i el fet urbà

El 24 de maig es va inau-
gurar al Castell de la cin-
quena edició d’aquesta 

mostra col·lectiva que cons-
titueix una reflexió i una vi-
sió diferent de la ciutat baix-
llobregatina i el fet urbà, feta 
des del punt de vista i pers-
pectiva dels artistes i crea-
dors Cristian Sarmiento, Aina 
Puig Soler, Alicia del Hoyo i 
Víctor Garrido. Són quatre 
artistes joves estretament 
vinculats a Cornellà que, 
des de diferents llenguatges 
i tècniques creatives, ens 
proposen la seva manera 
particular d’entendre la ciu-
tat, com a cruïlla de pas de 
gent i de cultures al llarg de 
la seva història. Cadascun 
ha elaborat una idea que 
s’ha materialitzat en una 
creació única i diferent a 
partir de la utilització de di-
versos elements i materials, 
com dibuixos, objectes, pin-
tures, escultures, fotogra-
fies, vídeos, entre d’altres. 
L’exposició romandrà al Cas-
tell fins al 24 de juliol.

El Francesc 
Macià celebra 
50 anys 
Es va celebrar un 
acte institucional i                  
posteriorment un sopar

L’Institut Francesc Ma-
cià ha celebrat en-
guany cinquanta anys 

de vida (es va crear l’any 
1966). Per a commemorar 
l’aniversari es va organitzar 
un acte acadèmic a la sala 
d’actes amb la participació 
d’unes 200 persones on 
cal destacar la participació 
de l’alcalde de la nostra 
ciutat i exalumne, Anto-
nio Balmón, a més d’altres 
persones vinculades amb 
el centre. Després dels par-
laments es va celebrar un 
segon acte, més festiu, amb 
un sopar per a tots els as-
sistents. Segons Francesc 
Macià, Cesc Terrassa, desta-
ca que som un centre amb 
exigència on promocionem 
molt l’estudi i que l’alumne 
que vol estudiar tingui to-
tes les eines possibles. Som 
un centre amb un alt grau 
d’exigència. De fet en els 
darrers cinc anys, tots els 
alumnes que han fet la se-
lectivitat han aprovat.”

Fins al 22 de juliol  l’Espai 
d’Art Moritz acull 
l’exposició “Fotollibres. 

Aquí i ara”. La mostra, que se 
centra en els llibres editats 
al nostre país entre els anys 
2011 i 2014, pretén ser un 
reflex de la varietat, tant dels 
gèneres fotogràfics com dels 
col·lectius, editorials i autors 
que l’han protagonitzat. 
L’exposició, coproduïda per la 
Fundació Foto Colectania i la 
Fundació Banc Sabadell, reu-
neix treballs fotogràfics dels 
artistes Ricardo Cases, Cristi-
na De Middel, Óscar Monzón, 
Aleix Plademunt, Simona 
Rota, Txema Salvans, Carlos 
Spottorno i Antonio M. Xou-
banova. Els treballs d’aquests 
artistes es presenten a la pa-
ret, juntament amb disset 
fotollibres més que mostren 
la riquesa de propostes i 
llenguatges que conviuen 
actualment al nostre país. 
L’exposició s’emmarca en 
l’edició 2016-2017 del Progra-
ma d’exposicions itinerants 
del Departament de Cultura.

Mostra de 
fotollibres         
al Moritz
La mostra reuneix 
treballs fotogràfics    
de vuit artistes

Cornellà en Comú reclama una      
auditoria interna por el caso Inipro
Según el grupo municipal CeC-CpC hay diversos     
contratos con observaciones e informes desfavorables 

Preacuerdo 
sobre el ERO 
de GE
CCOO sigue insistiendo 
que la actividad de Hydro 
es quede en Catalunya

El grupo municipal Cor-
nellà en Comú-Crida 
per Cornellà mostró su 

preocupación durante el 
Pleno municipal del mes de 
mayo a raíz de las últimas 
noticias del caso Inipro re-
lacionado con la operación 
Anfiteatro que afecta el 
Ayuntamiento de Tarragona. 
Una presunta trama de co-
rrupción que implica, sobre 
todo, a consistorios gober-
nados para el PSC del área 
metropolitana de Barcelona, 
y que ha llevado a miembros 
de la Unidad Orgánica de la 
Policía Judicial de la Guardia 
Civil a intervenir en varios 
ayuntamientos como es el 
caso del de Palau de Plega-
mans y de Viladecans.
Durante su intervención en 
el Pleno, el portavoz de CeC-
CpC, Vidal Aragonés, explicó 
que “en noviembre de 2015, 
este grupo municipal hizo 
petición de documenta-
ción relativa a los contratos 
de este Ayuntamiento con 
las mercantiles Iniciativas 
y Programas SL (Inipro) y 
Educare XXI SL. Poco des-
pués conocimos que el sr. 
Ricard Campàs, candidato 

del PSC en unas elecciones, 
del que todo el mundo nos 
dice es viejo conocido de 
esta casa y administrador 
de Inipro era investigado y 
posteriormente fue deteni-
do así como Enrique Miró”. 
Además, Aragonés aseguró 
que “el medio electrónico 
Crític nos informó el pasado 
16 de marzo de la existencia 
de hasta 40 contratos entre 
el Ayuntamiento de Corne-
llà y Inipro, además de otros 
contratos con Educare XXI. 
Según Aragonés, su grupo 
municipal ha podido hacer 
un primer estudio de más 
de una decena de contratos 

entre el Ayuntamiento de 
Cornellà y la empresa Inipro 
donde “hay observaciones e 
informes desfavorables de 
la Secretaría General y la In-
tervención”. Es por eso, que 
CeC-CpC preguntó al alcal-
de, Antonio Balmón, si rea-
lizaría una auditoría interna 
sobre las contrataciones de 
Inipro y Educare XXI para dar 
cuenta al conjunto de gru-
pos municipales.

Cambio
Maria de Carmen López dejó 
de pertenecer al grupo mu-
nicipal CeC-CpC y pasó a ser 
regidora no adscrita.

La ciudadanía 
decidirá parte 
del presupuesto
La cantidad destinada 
para inversiones serà 
de 1.058.450 euros

Los ciudadanos podrán opi-
nar a qué proyectos quie-
ren que se destinen parte 

de los recursos económicos 
municipales, equivalente al 
25% del presupuesto de inver-
siones del ejercicio anterior, es 
decir, un total de 1.058.450 
euros. La cantidad se dividirá 
en dos partes: 665.400 euros 
(62,87%) se destinarán a pro-
puestas localizadas en los ba-
rrios y 393.050 euros (37,13%) 
a propuestas que engloben 
todo el municipio. El 1 de ju-
nio, se abrió el periodo de 
presentación de propuestas. 
Para participar sólo habrá que 
estar empadronado en Cor-
nellà, ser mayor de 16 años y 
estar registrado en la web de 
los presupuestos participati-
vos. La segunda fase será la de 
valoración de las propuestas 
presentadas por una comisión 
de técnicos del consistorio. Fi-
nalmente habrá una votación 
popular en septiembre.

Foto: CeC-CpC

La consellera 
d’Ensenyament, Me-
ritxell Ruiz, y el presi-

dente de Ferrocarrils de la 
Generalitat de Catalunya 
(FGC), Enric Ticó, han fir-
mado un convenio de co-
laboración para impulsar 
y desarrollar la formación 
profesional en modali-
dad dual en el ámbito del 
mantenimiento ferroviario. 
El objetivo es mejorar la 
calificación profesional de 
los trabajadores en este 
sector. Este curso escolar 
se incorporarán alumnos 
en modalidad dual a los 
ciclos formativos de grado 
superior de Mecatrónica 
Industrial al Instituto Es-
teve Terradas i Illa. La for-
mación profesional dual 
permite a los alumnos reci-
bir formación en el centro 
docente y a la empresa, y a 
la vez supone una estancia 
retribuida del alumno a la 
empresa que permite el 
aprendizaje de la profesión.

Promocinan 
l’FP dual en   
el Terradas
Se centrará en el 
ámbito de mantimiento 
ferroviario de los FGC

ACTUALITAT LOCAL

Se ha llegado a un pre-
acuerdo sobre el ERO 
planteado por General 

Electric en los centros de la 
división de renovables que 
tiene en el Estado, a pesar 
de que no se pudo revertir 
el plan de reestructuración 
de la multinacional, que 
se ha mantenido inamovi-
ble. Según el sindicato el 
plan no está justificado y 
así lo defendió durante las 
negociaciones. En el pre-
acuerdo establece unas 
mejoras en el despido de 
los trabajadores. En el caso 
de la planta Hydro de Cor-
nellà, CCOO no se resigna 
al cierre y continuará insis-
tiendo que la actividad se 
quede en Cataluña -al cie-
rre de la presente edición-. 
De los 65 trabajadores de 
esta planta, el acuerdo 
prevé finalmente que un 
total de 28 se recoloquen 
en la planta de Bilbao.
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REPOR

Aquest juny es va celebrar 
el primer torneig de fi de 
temporada de l’Escola 

de Futbol Sala Jordi Torras 
amb la realització de partits 
amb els equips de l’entitat 
vicentina i d’altres clubs en 
format de triangular per ca-
tegories. Els plats forts de la 
jornada van ser el partit que 
van disputar els veterans del 
Futbol Sala Sant Vicenç i els 
veterans de l’FC Barcelona 
amb victòria final pels vicen-
tins per un ajustat 3 a 2, així 
com l’homenatge que va re-

bre l’exjugador professional 
de futbol sala, Jordi Torras.

Placa i pancarta
Prèviament al partit amistós 
de veterans, Jordi Torras va 
descobrir una placa realit-
zada per l’Ajuntament de 
Sant Vicenç per homenatjar 
la trajectòria esportiva de 
l’exjugador. Un acte que va 
comptar amb la presència 
de l’alcaldessa de la localitat, 
Maite Aymerich, la regido-
ra d’Esports, Paloma Tevar, i 

d’altres membres de l’equip 
de govern municipal.

I al descans va tenir lloc l’acte 
central amb el descobriment 
d’una pancarta amb la seva 
samarreta que es va penjar 
en un lloc privilegiat de la 
instal·lació esportiva. Així 
mateix es van lliurar un ram 
de flors per part dels cosins 
d’en Jordi, una pilota signada 
pels jugadors veterans del 
Futbol Sala Sant Vicenç, i una 
insígnia per part dels vete-
rans de l’FC Barcelona. 

L’alcaldessa Maite Aymerich 
va destacar en la seva in-
tervenció que l’Ajuntament 
“també s’ha volgut sumar 
a aquest homenatge i vol 
destacar i posar en valor 
la trajectòria professional 
d’aquest esportista de Sant 
Vicenç dels Horts que ha es-
tat vint anys en l'elit del fut-
bol sala i que ho ha guan-
yat tot, tant en l'àmbit de 
clubs com amb la selecció 
espanyola”. A més va voler 

agrair a Torras que des de 
sempre hagi portat arreu 
del món el nom de la ciutat 
amb molt d’orgull “sent un 
exemple de constància, de 
perseverança, d’esforç, de 
sacrifici, de treball”. Final-
ment l’exjugador, va voler 
agrair als assistents la seva 
presència, així com als seus 
excompanys, membres de 
l’Escola de futbol sala, i de 
l’Ajuntament, i molt espe-
cialment de la seva família.

Una trajectòria esportiva 
que es va iniciar, quan era 
molt jove, al Barça. Després 
de jugar al Miró Martorell, al 
Cartagena i a l'Inter Movis-
tar de Torrejón de Ardoz, on 
va fer la seva gran explosió 
com a futbolista, va tornar a 
Can Barça, i amb la samarre-
ta del club que estima, ho va 
guanyar tot. Torras va jugar 
el passat mes de desembre, 
amb 35 anys, el seu darrer 
partit oficial amb l’Asti italià.

Fotos: Ernesto Aradilla

Jordi Torras rep un gran i emotiu
homenatge de la seva ciutat
El Poliesportiu Sant Josep de Sant Vicenç 
dels Horts va acollir l’acte de reconeixement 
a l’exjugador de futbol sala coincidint amb 
el torneig de fi de temporada de l’Escola de 
futbol Sala que porta el seu nom

El currículum esportiu
Un Mundial, quatre Eurocopes, tres UEFA Futsal, una Recopa, una 
Intercontinental, quatre Lligues, tres Supercopes, quatre Copes d’Espanya, una 
Copa italiana, quatre Copes del Rei i nombrosos reconeixements individuals 
conformen l’impressionat palmarès d’aquest vicentí, i que ha estat cent 
vegades internacional amb la selecció espanyola.
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REPORTATGE

Fotos: Ajuntament de Sant Feliu

TRANSPORT

L ’alcalde de Sant Feliu va denunciar que el pas a nivell que hi ha uns 100 metres de 
l’estació de Sant Feliu és “el punt més negre de la ciutat” i va dir que reclamar el seu 
soterrament i millores en la xarxa és una reclamació “obvia i justa. Estem parlant de 

vida”. Va dir també que amb els dos actes realitzats demostra que la mobilització és “unà-
nime i unitària” i va afegir que és i ho serà la negociació. San José va assegurar que tindran 
“persistència i constància” i que no s’aturaran. 

A més, els tres municipis van voler deixar clar quina és la situació que viuen els usuaris de Rodalies 
dia a dia. Entre d’altres, van denunciar que tenen estacions que no són accessibles per a persones 
amb mobilitat reduïda, que no està garantida la seguretat, que no es compleixen els horaris i, un 
cop més, que els veïns han de creuar passos a nivell que “estan costant vides”, tal com van recor-
dar Laura Campos, alcaldessa de Montcada, i San José. L’alcaldessa de l’Hospitalet, Núria Marin, va 
dnunciar que la xarxa de Rodalies és “del segle XIX” i va exigir tenir una del segle XX. 

Mentrestant, els tres municipis van comptar amb el suport de la Generalitat i de l’AMB i 
l’Ajuntament de Barcelona. El secretari d’Infraestructures de la Generalitat, Ricard Font, Font va 
destacar la “unitat d’acció” en aquest assumpte, que ha de continuar “sent inequívoca” en el fu-
tur. Va denunciar que la darrera inversió en la xarxa ferroviària a Catalunya es va fer fa 40 anys 
i va criticar l’incompliment reiterat dels plans de Rodalies, les inversions i els convenis amb els 
consistoris. Per això, va dir que el que cal és posar sobre la taula “una “agenda clara d’inversions”. 
I la presidenta de l’AMB i alcaldessa de Barcelona, Ada Colau, va assegurar que les reclamacions 
que estan fent són “de sentit comú i justícia” i va reivindicar que no es tracta d’un problema de 
diners, ja que aquests “hi són” gràcies als impostos que paguen els ciutadans. “No només dema-
nem sinó que exigim que les infraestructures es dignifiquin de manera immediata”, va declarar. 
Colau va insistir que tenir un servei adequat és de justícia per tal de garantir el dret al transport i 
la mobilitat, que també ha de servir per reduir l’ús del vehicle privat i, en tercer lloc, perquè ha dit 
que “ja n’hi ha prou de tenir municipis de primera i de segona”. I va finalitzar dient que “quan surti 
el nou govern no ens aturarem i no pararem fins que les millores a Rodalies siguin una realitat.”

Els alcaldes van estar acompanyats de membres de les diverses plataformes que a cada municipi 
reclamen millores a la xarxa i els soterraments. En finalitzar l’acte, tots ells es van acostar al pas 
a nivell que hi ha al costat de Sant Feliu de Llobregat per fer visible la situació que denuncien.

S`ha acabat la paciència 
a l’Ajuntament de Sant 
Feliu. A partir d’aquest 

mes, el consistori municipal 
baixllobregatí, juntament 
amb el de l’Hospitalet i 
Montcada i Reixac, ha iniciat 
una campanya per reivindi-
car millores a la xarxa de Ro-
dalies i reclamar l’execució 
de les actuacions previstes 
al Pla de Rodalies 2009 i el 
soterrament de les vies. 

Pancarta a la 
façana i manifest
La campanya reivindica-
tiva es va iniciar amb la 
col·locació d’una pancarta a 
la façana de l’edifici consis-
torial santfeliuenc. Aquest 
mateix gest reivindicatiu es 

va dur a terme també als 
ajuntaments de L’Hospitalet 
de Llobregat i Montcada i 
Reixac. Amb l’objectiu de 
centralitzar les adhesions al 

manifest així com les quei-
xes dels usuaris afectats per 
les contínues incidències, 
retards i avaries a la xarxa, 
es va crear també el web 

http://ararodalies.cat i el 
hashtag #AraRodalies. 
A més, els tres consistoris 
van elaborar un manifest 
conjunt en el qual reclamen 

al Ministeri de Foment i a 
Adif que prioritzin l’execució 
d’aquelles actuacions ja pre-
vistes que afecten els tres mu-
nicipis i que el Govern central 
ha oblidat en un calaix, sense 
dotació econòmica ni calen-
dari per dur-les a terme. 

Segons l’alcalde, Jordi San 
José, amb aquesta actuació 
es dóna el tret de sortida a 
“una campanya que serà 
continuada i que tindrà 
diferents moments al llarg 
de l’any”, amb l’objectiu 
d’evidenciar que “hi ha 
pendents actuacions de 
soterrament que són abso-
lutament imprescindibles, 
tant per a la seguretat dels 
nostres veïns i veïnes, com 

per la millora de la xarxa fe-
rroviària”. En aquest sentit, 
San José, ha assegurat que 
a les portes de les eleccions 
generals del proper 26 de 
juny, es demana a tots els 
partits polítics que es pre-
sentin que “incloguin en els 
seus programes el compro-
mís prioritari d’invertir en 
les Rodalies metropolita-
nes”. La reivindicació tam-
bé compta amb el suport 
d’una desena de regidors 
i regidores dels diferents 
partits polítics amb repre-
sentació municipal. La rei-
vindicació també compta 
amb el suport de regidors 
i regidores dels diferents 
partits polítics amb repre-
sentació municipal.

'Guerra' contra el Ministeri de Foment i Adif
L’Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat, tip de reclamar el soterrament dels passos a nivell en el seu pas pel municipi, 
ha iniciat amb l’Hospitalet i Montcada i Reixac una campanya per reivindicar millores en la xarxa de Rodalies

Viatge de protesta

Un dia després es va 
celebrar un segon 
acte de protesta. Les 

alcaldesses i alcaldes dels 
ajuntaments de Montcada 
i Reixac, L’Hospitalet i Sant 
Feliu de Llobregat respec-
tivament, acompanyats 
per l’alcaldessa de Barce-
lona, Ada Colau, i el secre-
tari d’Infraestructures de 
la Generalitat, Ricard Font, 
van realitzar un viatge des 
de Montcada i Reixac fins 
a Sant Feliu de Llobregat, 
per deixar palès les man-
cances que pateixen dia a 
dia els seus veïns.
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ACTUALITAT LOCAL
Es controlarà l’incivisme a 
l’entorn natural del municipi

L’Ajuntament incre-
mentarà la vigilància i 
el control de l’entorn 

natural davant de l’ús 
incorrecte i els actes de 
vandalisme. Una de les 
mesures previstes és el 
reforç de la vigilància 
mitjançant un disposi-
tiu de control format per 
l’Associació de Voluntaris 
Forestals (AVF) i la Policia 
Local. El tinent d’alcaldia 
de Ciutat Sostenible, Jo-
sep Puigdengolas, va pre-
sentar a l’ermita de Sant 
Ramon aquest disposi-
tiu mixta de control de 

l’entorn natural. “Tothom 
té dret a gaudir de l’entorn 
natural”, va dir, “però s’ha 
de fer de manera orde-
nada i respectuosa”. El 
darrer any, l’Ajuntament 
va destinar uns 100.000 
euros al manteniment de 
l’entorn natural i la repa-
ració de danys a causa 
d’actes vandàlics. A més, 
el consistori té intenció 
d’aprovar aquest any una 
ordenança reguladora 
dels usos de l’entorn na-
tural que es treballarà en 
el marc d’un procés de 
participació ciutadana. 

L’Ajuntament ajudarà alumnes 
d’ESO i batxillerat a l’estiu 

L’Ajuntament de Sant 
Boi mantindrà el servei 
de suport a l’estudi. El 

consistori baixllobrega-
tí oferirà al juliol espais 
d’estudi tutelats a 600 
alumnes d’ESO i batxillerat 
que es presentaran a les 
proves extraordinàries de 
setembre, tant a centres de 
secundària com a les PAU i 
treballarà amb la realitza-
ció dels dossiers que han 
de lliurar els alumnes quan 

es presentin a aquestes 
proves tot posant en pràc-
tica les tècniques d’estudi 
necessàries. El professo-
rat ajudarà a preparar els 
exàmens de selectivitat 
mitjançant tècniques de 
preparació i planificació 
d’exàmens i la realització 
de proves d’anys ante-
riors. Així mateix, treba-
llaran amb alumnat que 
necessiti recuperar assig-
natures de l’ESO.

Lequip dirigit per Juan 
Camilo Vázquez es va 
classificar en segona 

posició del grup II de Pri-
mera Catalana empat a 
punts amb el campió, el 
Castelldefels (el goal ave-
rage entre els dos equips 
va donar l’ascens directe 
a Tercera Divisió als mari-
ners). El balanç dels ver-
mells durant la temporada 
va ser de vint victòries, deu 
empats i quatre derrotes. 
Una segona posició que li 

permet optar a pujar a la 
quarta categoria del fut-
bol nacional a través d’una 
promoció a doble partit (al 
tancament de la present 
edició s’estava disputant). 
En l’enfrontament d’anada, 
el Santboià va aconseguir 
empatar a zero davant de 
La Jonquera, segon del 
grup I.  El partit decisiu es 
va disputar el passat 12 de 
juny a l’Estadi Joan Baptis-
ta Milà (els facilitarem el re-
sultat a la propera edició).

L’FCSantboià es classifica per a 
la promoció d’ascens a Tercera

Agents de la Policia de 
la Generalitat-Mossos 
d’Esquadra de la Unitat 

d’Investigació de la comis-
saria de Sant Boi de Llobre-
gat van detenir tres homes 
italians, d’edats compreses 
entre els 34 i els 54 anys, dos 
d’ells amb veïnatge desco-
negut i el tercer veí de Bar-

celona, com a presumptes 
autors d’un delicte contra la 
salut pública, concretament 
tràfic de drogues. La mari-
huana intervinguda arran 
d’aquesta investigació tin-
dria un preu de venda en el 
mercat il·legal d’uns 300.000 
euros i l’haixix 1.500 euros 
aproximadament.

Desmantellat un centre de 
distribució de marihuana 

Foto:  Aj. Sant Boi

Reconeixement a Marc Gasol

Can Massallera va ser es-
cenari de l’acte de lliura-
ment dels VIII Premis Ciu-

tat de Sant Boi. L’alcaldessa, 
Lluïsa Moret, va presidir 
l’acte i va destacar els valors 
i el compromís amb la ciutat 
de les persones, entitats i ini-
ciatives guanyadores.

Els premis
El Premi Ciutat de Sant Boi de 
la Cultura li va correspondre a 
l’Associació Cultural Andaluza 
Casa de Sevilla, que enguany 
celebra el 30è aniversari. El 
Club Gimnàstic Sant Boi va 
aconseguir el Premi Ciutat 
de Sant Boi de l’Esport en re-
coneixement a la seva tasca 
centrada en la promoció de 
l’esport com a eina formativa 

i educativa en valors. El Premi 
d’Acció Cívica Ciutat de Sant 
Boi va recaure en la Fundació 
Marianao, un referent del tre-
ball social i educatiu a la ciutat, 
que des de fa més de 30 anys 
promou programes i activitats 
especialment adreçats a la po-
blació en situació de risc i vul-
nerabilitat. L’empresa Turiauto 
va aconseguir el Premi Ciutat 
de Sant Boi d’Economia per 

haver estat capaç de superar 
moments difícils tot compro-
metent-se amb els treballa-
dors i les treballadores d’una 
plantilla formada per 160 per-
sones. L’Agrupament Escolta 
i Guia Sant Ramon Nonat va 
rebre el Premi d’Honor Ciutat 
de Sant Boi per ser una escola 
de valors i pel compromís per-
manent amb la ciutat des d’un 
projecte educatiu adreçat a 

infants i joves per construir un 
món millor. Finalment, el ju-
gador de bàsquet Marc Gasol, 
internacional absolut amb la 
selecció espanyola i membre 
de la plantilla dels Memphis 
Grizzlies a l’NBA, va guanya-
rel Premi Especial Ciutat de 
Sant Boi per la seva rellevant 
trajectòria local, nacional i 
internacional i els nombro-
sos èxits obtinguts al llarg 
de la seva carrera esportiva.

El jurat va concedir dues men-
cions especials a títol pòstum 
a Vanesa Martínez García, 
fundadora de l’Associació de 
Joves Discapacitats de Sant 
Boi (categoria Acció Cívica) i a 
Nicolau Osete per 75 anys de 
dedicació incansable a l’esport 
(categoria Esport).

La ciutat també va guardonar l’AEG Sant Ramon Nonat, la Fundació 
Marianao, la Casa de Sevilla, el Club Gimnàstic Sant Boi i Turiauto
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Amb motiu del Dia Mun-
dial de les Persones 
Refugiades, Sant Boi 

de Llobregat ha preparat 
un ampli ventall d’activitats 
per a reivindicar els drets 
d’aquests. Així, el 13 de juny 
els donarà el tret de sortida 
els actes de commemoració 
del Dia Mundial de les Perso-
nes Refugiades, “que el mu-
nicipi baixllobregatí organit-
za per primera vegada, dins 
el marc del Pla d’acollida 
a persones refugiades de 
la ciutat que es va aprovar 
en el Ple de desembre de 
2015”, segons explica Clara 
Sopeña, tècnica de Coo-
peració, Solidaritat i Pau a 
l’Ajuntament. L’exposició 
dels fotògrafs santfeliuencs 
Raül Clemente i Xavi He-
rrero, Shameful Isaland. 
Lesbos, la porta d’entrada 
a Europa s’instal·larà el dia 
13 de juny i es podrà visi-
tar gratuïtament al Museu-
Can Barraquer de la ciutat 
fins al dia 30 de juny. 

Acte central
El proper dissabte 18 de juny 
se celebrarà l’acte central. 

“Una jornada que es plan-
teja com una en la denúncia 
a les vulneracions de drets 
humans que estan patint 
les persones que cerquen 
protecció internacional i 
l’exigència de l’establiment 
de vies segures d’accés a 
l’asil, que posin fi a les morts 
que s’estan produint al Medi-
terrani en el procés d’èxode 
forçat que protagonitzen 
milers de persones. En el que 
va d’any com a mínim 2.510 
persones han mort a les cos-
tes europees”, diu Sopeña.

Els testimonis de persones 
refugiades i de persones 
voluntàries a camps de re-

fugiats estaran presents en 
una jornada on es donarà 
a conèixer (19 h) la tasca 
que realitzen les entitats 
especialitzades (ACNUR i la 
Comissió Catalana d’Ajuda 
al Refugiat, entre altres). 
Durant la jornada, es farà 
una connexió en directe via 
skype amb voluntaris de 
l’ong Pro Activa Open Arms 
que trevallen fent salva-
ment marítim a l’illa grega 
de Lesbos. En paral·lel, una 
carpa de l’ACNUR instal·lada 
a la plaça, acollirà els 19 
curtmetratges elaborats 
per més de 150 joves de la 
ciutat reflexionant des de 
diferents perspectives sobre 

aquesta crisi humanitària. 
També hi ha previst un con-
ta-contes per infants (18 h). 

Acte central
D’altra banda, també el 18 
de juny es realitzaran a la 
plaça de l’Ajuntament de la 
nostra ciutat dues ‘perfor-
mances’: El Periplo, a càrrec 
de l’artista tarragoní Juan 
Carlos Lozano, inspirada en 
les morts que es produei-
xen al Meditarrani com a 
conseqüència de la crisi de 
refugiats que estem vivint i 
concebuda com a un espai 
de reflexió i sensibilitza-
ció; i Maa saalama (‘adéu’ 
o ‘fins aviat’, en àrab), del 
coreògraf i pedagog Aimar 
Pérez Galí, on s’analitzaran 
les migracions i els con-
flictes que han provocat a 
Europa l’anomenada crisi 
dels refugiats. Així mateix, 
a la carpa que instal·larà 
ACNUR, es projectaran els 
19 curtmetratges que es 
van presentar a la I Mos-
tra Local de Cinema i Con-
vivència, realitzats per 
més de 150 nois i noies 
de 12 escoles de la ciutat. 

Reivindiquen els drets de 
les persones refugiades
Fins al 20 de juny se celebraran activitats que es plantegen com una 
denúncia a les vulneracions de drets humans i el dret d’asil

L’escultura 368+, de Juan 
Carlos Lozano, que fa 
referència a la tragèdia de 
l’illa italiana de Lampedusa 
de 2014, és la imatge 
del cartell anunciador 
de la commemoració. La 

peça estarà exposada a 
l’aparador de l’Ajuntament, 
a partir del 13 de juny. La 
jornada finalitzarà amb 
la lectura d’un manifest 
i una encesa d’espelmes 
que respon a la crida 

#llumpelsrefugiats feta 
a les xarxes socials. La 
jornada conclourà (20.30 
h) amb una lectura d’un 
manifest i amb una encesa 
d’espelmes que respon a la 
crida.

Juan Carlos Lozano, autor de la imatge del cartell
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CONSULTORA PROCESOS DE CAMBIO

Calle Doctor Robert, 17 - 08620 - Sant Vicenç dels Horts - BARCELONA

www.procesosdecambio.net  - info@procesosdecambio.net

Consulta el precio de nuestras sesiones: tel. 605 341 128 

Me dedico a ayudar a padres de adolescentes, adolescentes y profesores a motivar y 
conseguir las metas que se propongan, por ejemplo: a los padres a conseguir que 

sus hijos adolescentes se sientan responsables de su vida reforzando su autoestima, A 
los adolescentes, a definir objetivos claros y precisos y a descubrir que va a significar para 
ellos en sus vidas conseguir sus metas y a los profesores a mejorar el nivel de su clase, 
facilitándoles herramientas para motivar a los alumnos que no siguen el nivel del resto de 
sus compañeros.

El primer paso para encontrar la motivación de un jóven es cambiar la obligación por la 
responsabilidad, cuando un adolescente se siente responsable de sus acciones empieza 
a encontrarle el sentido de para qué estudiar. El siguiente paso es ayudarle a definir sus 
metas en el ámbito familiar y escolar, tales como: mejorar la creatividad, mejorar su relación 
con los profesores, una mayor participación en clase, mayor capacidad de atención y 
concentración, una mayor capacidad de organización, también se mejora la capacidad de 
pensar por uno mismo, una mayor capacidad de solventar dificultades.

Estos son los títulos de las diferentes conferencias que realizo para haceros llegar  los 
beneficios que se pueden obtener con la metodología del Coaching:

- Cómo motivar a un adolescente (dirigido a padres de adolescentes)

- Aprende a decir me quiero (dirigida a todas las personas con baja autoestíma)

- ¿Qué es eso a lo que llaman Coaching? (dirigida a interesados por el Coaching)

- Un nuevo camino (dirigida a todas las personas que quieran empezar de nuevo) 

- Deja de buscar y empieza a encontrar (este taller te ayudará a encontrar lo

   que realmente quieres)

La consultora de coaching motivacional que dirijo está en la calle doctor Robert número 17 
de sant vicenç del horts, BARCELONA, es aquí donde se realizan las sesiones individuales,  
aunque también se pueden efectuar a domicilio. 

Podéis poneros en contacto conmigo a través de:
www.procesosdecambio.net
Facebook: procesos de cambio
Correo electrónico: procesosdecambio.net@gmail.com
Youtube: procesos de cambio
Teléfono: 605341128

“La vida al final es lo que tú hagas con ella” … Jose Linares

José Linares (Número de Colegiado por ICC 10380)

Conferencia en la biblioteca de Sant Quirtze del Vallés: cómo motivar a un adolescente 

Acción adolescente: programa en radio Sant Vicenç dirigido a 
padres, adolescentes y profesores (martes 18:30h). 90.2fm

Conferencia en la biblioteca Les Voltes de Sant Vicenç dels Horts: 

deja de buscar y empieza a encontrar 

¿Qué es el Coaching?

El Coaching es un acuerdo entre dos 
partes y sirve para establecer metas 
claras y precisas, derrivar obstáculos 
(obstáculos mentales) y realizar una 
estrategia que conduzca al éxito 
personal.

La esencia del Coaching es hacer de 
los sueños palabras, de las palabras 
acciones y de las acciones tus logros.

El coaching apoya a la persona para 
convertirse en su mejor versión.

... Cuando estableces una meta, estás 
empezando a dirigir tu vida.

Estamos preparando talleres extra escolares de coaching motivacional, 
diseña tu estrategia para conseguir tus metas.

 ¡Infórmate!

Este es el video que deben ver 
todos los padres y madres.
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ECONOMIA

Foto: Generalitat de Catalunya

El Mobile World Congress 
genera un impacte positiu al Baix

Segons les dades publicades per l'Observatori, la ce-
lebració del congrés mundial de telefonia mòbil a 
l'Hospitalet de Llobregat en el mes de febrer va afec-

tar de manera positiva en l'ocupació i tarifes dels hotels 
i apartaments de la comarca. L'ocupació hotelera durant 
els dies del congrés va superar el 94% del total, en els 
apartaments l'ocupació va ser del 79%. La tarifa que es 
va aplicar aquests dies en els hotels va superar els 154€ 
(64€ era la tarifa mitjana del trimestre), en els aparta-
ments la mitjana de tarifes en el congrés va superar els 
92€ (72€ era la tarifa mitjana del trimestre). L'ocupació 
observada supera a l'ocupació prevista. Els principals in-
dicadors del clima empresarial mostren una significativa 
millora, respecte el mateix període de l'any anterior, de 
les perspectives del sector tant en la marxa del negoci, 
facturació, preus de venda o nombre d'ocupats.

Ciments Molins obrirà plantes 
a Colòmbia, Bolívia i Mèxic

El grup Ciments Molins, amb seu a Sant Vicenç dels 
Horts, construirà noves plantes de producció a 
Colòmbia, Bolívia i Mèxic per incrementar la seva 

capacitat de producció. El projecte més important és 
el que, juntament amb el grup Corona, està impulsant 
a Colòmbia, a la localitat de Sonsón de Antioquía, on 
es construirà una planta de producció de ciment amb 
una inversió de 326 milions de dòlars i que tindrà 
una capacitat de producció d’1.320.000 tones anuals. 
Junt amb els plans de creixement, la Junta General 
d'Accionistes de la companyia va donar llum verda als 
comptes de l'exercici anterior, on el resultat net con-
solidat va ser de 50,8 milions d'euros, un 65% més que 
el 2014. Pel que fa als resultats de l'any en curs, el grup 
va registrar un benefici de 15,36 milions d'euros, un 
1,7% més que en el mateix període de l'any passat.

Segons consta en els pres-
supostos aprovats pel 
Govern de la Generalitat 

de Catalunya, les inversions 
destinades a les set comar-
ques que integren la corona 
metropolitana de Barcelona 
(Baix Llobregat, Barcelonès, 
Maresme, Garraf, Alt Pene-
dès, Vallès Oriental i Vallès 
Occidental) serà un total de 
420.762.654,92 euros del 
pressupost consolidat te-
rritorialitzable aquest 2016. 
Una xifra que està per sota 

dels 730 MEUR que contem-
plaven els pressupostos del 
2015. Del total, el Baix Llo-
bregat, amb 64.848.196,04 
euros, serà la comarca on 
la Generalitat invertirà més, 
per darrere del Barcelonès i 
el Vallès Occidental.

A la comarca, del total de 
les inversions previstes, 
gairebé sis milions d’euros 
aniran a la L9 de metro. 
D'altra banda, es destinaran 
3,5 MEUR per expropiacions 
en l'àmbit de la UPC a Cas-

telldefels, gairebé 2 MEUR 
serviran per rehabilitar un 
casal de gent gran a Corne-
llà de Llobregat, 3,2 MEUR 
s'invertiran en un nou ins-
titut a Molins de Rei; 1,7 
MEUR serviran per millores 

en la depuradora de Marto-
relll, 1,8 MEUR per construir 
un nou centre de salut a 
Sant Boi de Llobregat i 1,1 
MEUR per a la construcció 
del centre de rehabilitació Ma-
ria Bernades de Viladecans.

Segons dades facilita-
des per l’Observatori 
del Baix Llobregat, 
l'ocupació hotelera 

d'aquesta Setmana San-
ta (69%) registra la millor 
dada dels darrers vuit anys. 
L'ocupació mostra un creixe-
ment de 15,8 punts percen-
tuals respecte el 2015.

Mentre l’ocupació del con-
junt del mes de març va ser 
del 64% del total de l’oferta 

hotelera, a la setmana santa 
aquesta va ser del 69%. A di-
ferència del 2015, la Setmana 
Santa ha tingut un impacte 
positiu en l’ocupació total 
(major ocupació en el perío-
de específic que en el total del 
mes). En quant les tarifes tam-
bé registra un impacte po-
sitiu, registrant unes majors 
tarifes en el període específic 
de Setmana Santa (61,7€) que 
en el conjunt del mes (56,9€).

La Setmana Santa en el 2016 
supera la mitjana d’ocupació 
del conjunt del mes trencant 
la tendència observada en 
els darrers quatre anys. Si es 
pren el 2009 com any base, 
mentre l’ocupació del mes 
disminueix, l’ocupació de 
Setmana Santa augmen-
ta de manera destacada, 
situant-se com el període 
amb major creixement res-
pecte els valors obtinguts en 

el 2009. Totes dues ocupa-
cions (mes i Setmana Santa) 
continuen estant per sobre a 
la de 2009. En quant les tari-
fes, es continua observant el 
patró iniciat en el 2011, on 
la tarifa de Setmana Santa 
supera la de la mitjana del 
mes. Prenent el 2009 com 
any base, mentre la tarifa del 
mes continua per sota a la 
del 2009, la tarifa de Setma-
na Santa la supera.

La Generalitat destinarà al Baix gairebé 65 milions 

La millor ocupació hotelera per Setmana Santa a la comarca 
La xifra en el Baix Llobregat es va situar gairebé en el 70% experimentant un 
creixement de 15,8 punts percentuals respecte el darrer any 2015

Serà la tercera comarca de l’àrea 
metropolitana de Barcelona amb més 
inversió durant aquest 2016

OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com
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Rbla. Anselm Clavé,32  |  08940 Cornellà de LLobregat | www.latiendadepisos.com | info@latiendadepisos.com
Tel. 93 474 00 77 - 670 27 50 78

25años
enCornellà

CASA IMPRESIONANTE EN LA GARRIGA

CORNELLÀ 

Planta baja en casa con jardin-terraza, 95m2, 
de piso + 30m2 de terraza a nivel 3 habitacio-
nes 2 baños, salon amplio soleado y ,luminoso

199.000€uros

2 TERRAZAS, 3 HABITACIONES, 2 BAÑOS, TODO 
REFORMADO, EXTERIOR. VISTAS. SOL. LUZ NATURAL, 

SUPER-HABITACION DE MATRIMONIO.

SUPER-ÁTICO EN HOSPITALET

130.000€uros

Casa con piscina y jardin comunitarios, garage para 3 coches,  
4 habitaciones + 1 suite en buhardilla con baño, 3 terrazas, 
cocina super-grande con mesa para 10 personas, 3 baños, 
acceso directo a la piscina desde la casa.

269.000€uros

PRECIOSO PISO SEMINUEVO,  DE 
90m2, 3 HABITACIONES, 2 BAÑOS, 

PK, ZONA COMUNITARIA CON 
PISCINA Y PARQUE INFANTIL, 2 

BALCONES VISTAS A LA PISCINA, 
JUNTO ZONA DEPORTIVA, TENIS, 

DELFOS, POLIDEPORTIVO, COLEGIOS, 
GUARDERIAS, INSTITUTOS.

155.000€uros

CORNELLÀ - JUNTO RUBIO I ORS

Piso 1º de altura real con 3 hab., 1 baño ref., 
exterior con balcon a calle. vistas. . luz natu-
ral, cocina semi-nueva.

CORNELLÀ 

275.000€uros

POLITICA
El PSC del Baix Llobregat fixa en 1.075€ mensual el salari de referència
Els alcaldes i alcaldesses socialistes de la comarca reivindiquen que els contractes laborals a temps complet han de ser com a mínim de 15.000 euros

"Els alcaldes i alcaldesses 
socialistes hem assolit un 
acord amb l'objectiu de 

treballar per tal que la nostra 
comarca i Catalunya avanci 
cap a un salari de referència.” 
Aquestes han estat les prime-
res paraules del primer secre-
tari del PSC, Antonio Poveda, 
en la presentació de la propos-
ta socialista d'augmentar el 
salari mínim interprofessional 
per als treballadors i treba-
lladores. Un Poveda que ha 
estat abrigallat per als al-
caldes i alcaldesses del PSC 
de la comarca. Poveda ha 
explicat que actualment el 
salari mitjà a Catalunya està 
per sobre dels 24.000 euros, 
"i es tracta de fixar un salari 
de referència com a mínim 
de 15.000 euros anuals per-

què tots i totes puguin tenir 
una vida digna, i pugui fer 
un projecte de vida.”

Poveda ha assegurat durant 
la seva intervenció que la crisi 
econòmica ha significat una 
rebaixa de sou i dels nous sous 
que estan per sota dels 1.000 
euros i que ha comportat una 
rebaixa de la nòmina d’un 
30-40%. “Nosaltres creiem 
que el tema ha anat massa 
lluny, ja que moltes persones 
estan malvivint i és impossi-
ble endegar un projecte de 
vida. Per això, els alcaldes 
i alcaldesses socialistes de 
la comarca ens comprome-
tem a treballar amb la resta 
d’organitzacions polítiques, 
sindicats i empresaris per tal 
de normalitzar al Baix Llo-
bregat un salari que permeti 

a les persones que puguin 
viure amb dignitat”, diu. 

La Generalitat, 
principal 
responsable
A més, Poveda també ha 
indicat que és la Generali-
tat de Catalunya és la que 
té més responsabilitat en 
aquest tema perquè “pot in-
cidir de forma important al 
país, amb acords i propostes, 
així com demanant també al 
Govern de l’Estat que legisli 
al voltant d’aquest tema”. 
Finalment, s’ha compromès 
que els ajuntaments de la 
comarca de signe socialista 
“intentin que totes les con-
tractacions que es facin en 
empreses que han guanyat 

el concurs municipal fixin 
als seus treballadors i tre-
balladores un salari mínim 
de 15.000 euros, sempre 
d’acord amb la llei.”

“Anem a mil”, una 
proposta que suma
La iniciativa ciutadana 
“Anem a mil”, que s’ha apro-
vat en diferents ajuntaments 
baixllobregatins com Corne-

llà de Llobregat o El Papiol, 
també ha estat un tema on 
Antonio Poveda ha volgut 
puntualitzar que aquesta 
proposta “s’ha sumat a la 
que ja vam fer nosaltres fa 
un parell de mesos on vam 
anunciar que els alcaldes i 
alcaldesses socialistes de-
fensàvem aquest tema” i 
afegeix que “Anem a Mil ha 
vingut a darrere nostre i, na-
turalment, són benvinguts.”

Carme Chacón, 
suplent en una 
mesa electoral

Carme Chacón, di-
putada socialista al 
Congrés, serà suplent 

en una de les meses elec-
torals a Esplugues de Llo-
bregat per a les eleccions 
generals del 26 de juny, 
després del Ple extraordi-
nari per fer el sorteig dels 
membres de les meses. Un 
sorteig que es va fer amb 
un nou sistema informàtic, 
obert al públic, que per 
sorpresa va designar Cha-
cón com a suplent.

Dos canvis de Ciutadans al 
Consell Comarcal

El grup comarcal de Ciutadans (C's), va rea-
litzar diversos canvis en la seva composició 
en el Consell Comarcal del Baix Llobregat. 

En primer lloc, la regidora cornellanenca Anna-
Clara Martínez va prendre possessió com a 
consellera comarcal, després de la renúncia de 
Martín Barra, atès que actualment és diputat al 
Parlament de Catalunya. Va ser substituït per 
la regidora de Sant Andreu de la Barca, Saray 
Cantero. Així doncs, Josep Maria González és 
el portaveu comarcal -pren el relleu de Xavier 
Alegre-, José Luis Cerro, portaveu adjunt, i les 
regidores Anna-Clara Martínez i Saray Cantero.

Convergència Democràtica de Catalunya 
(CDC) a Pallejà va expressar el seu rebuig i 
denunciar els fets que van tindre lloc durant 

el Ple Ordinari de l'Ajuntament de Pallejà el pas-
sat 26 de maig. Segons els convergents no és la 
primera vegada que Convergència denuncia el 
rebuig a les faltes de respecte cap a d'altres for-
macions polítiques com va passar el passat mes 
de desembre de 2014 quan el representant de 
la mateixa formació política d'Entesa per Palle-
jà aleshores a l'oposició, José Antonio Rubio, va 
utilitzar llenguatge homòfob i va menysprear a 
dues regidores de l’equip de Govern.

El líder abertzale Arnaldo Otegi serà un dels 
grans protagonistes de l’acte organitzat 
per Esquerra Republicana de Catalunya 

(ERC) a Corbera de Llobregat, el que també hi 
ha previst l’assistència d’un representant del 
Sinn Féin. Otegi participarà així en les Festes 
de la República de Corbera de Llobregat amb 
una conferència que giraria entorn al procès 
independentista. A més hi ha previst que par-
ticipin també les primeres espases republicans 
catalanes. Un acte polític que està previst que 
se celebri, segons informacions que disposa la 
nostra publicació, el proper 2 de juliol. 

Així de contundent es va mostrar la pre-
sidenta del Partit Popular Català, Alícia 
Sánchez-Camacho, al barri de Sant Il-

defons de Cornellà de Llobregat. Segons 
Sánchez-Camacho, "aquestes són les dues 
opcions per les quals podran optar els es-
panyols el proper 26J". Per a la presidenta del 
PPC, "el Partit Popular ofereix estabilitat, go-
vernabilitat, creixement econòmic i ocupa-
ció, amb unes polítiques reformistes que han 
aconseguit, amb l'esforç de tots, que per pri-
mera vegada en sis anys el nombre d'aturats 
descendeixi dels 4 milions".

CDC- denuncia falta de respecte 
de l’equip de govern als plens

Arnaldo Otegui estarà a Corbera 
el 2 de juliol en un acte d’ERC

"El PP crea ocupació i el PSOE 
aprofita les ajudes als aturats" 

Fo
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Foto: AAVV Gavà Mar

TECNOLOGIA

CULTURAMEDI AMBIENT

Unió de Pagesos exigeix a l’empresa  
Burés que deixi de contaminar 

El sindicat agrari Unió de Pagesos (UP) denuncia que 
l'empresa Burés, ubicada a Sant Boi i especialitzada en la 
producció de substrats i terres vegetals pel sector de la 

jardineria i el paisatgisme, contamina els terrenys agrícoles del 
seu voltant, inclosos al Parc Agrari, a causa de la mala gestió 
dels residus que resulten de l'activitat de compostatge que 
realitza. El sindicat reclama que prengui mesures correctores 
per evitar que quan fa vent, la torba i altres substrats que 
té emmagatzemats a l'aire lliure contaminin els cultius més 
pròxims. Aquesta "deixadesa" provoca que l'empresa sigui 
un focus d'emissió de partícules contaminants fins al punt 
que les produccions agrícoles del seu voltant, eminentment 
hortícoles, no puguin comercialitzar els seus productes.

Es presenta a Santa Coloma el programa 
de prevenció d’incendis forestals 

La Diputació de Barcelona donarà suport per a la 
realització d'accions de prevenció d'incendis en 121 
urbanitzacions de 98 municipis de la demarcació de 

Barcelona, intervenint amb un total de 517,18 hectàrees. 
El programa previst, que compta amb un pressupost de 
1,65 milions d’euros, ha estat presentat a la urbanització 
la Pineda de Santa Coloma de Cervelló pel vicepresident 
primer, Dionís Guiteras, el diputat adjunt d'Espais Naturals, 
Jesús Calderer, i l'alcalde de la població baixllobregatina, 
Gerard Segú.El programa dóna suport als municipis 
barcelonins en una de les accions com és tenir franges 
perimetrals de seguretat en les urbanitzacions i zones 
urbanes situades en espais forestals. 

S’alliberen al riu Llobregat   
de 25.000 exemplars d'anguila

Al riu Llobregat, a l’alçada del municipi de 
Castellbisbal es va fer el primer dels alliberaments 
d’anguiles (Anguilla anguilla) destintades a 

la repoblació. Han estat 25.000 exemplars. Aquest 
alliberament, en el qual ha participat el director 
general de Pesca i Afers Marítims, Sergi Tudela, forma 
part dels Plans de gestió de l’anguila europea, que 
tenen per objectiu garantir la recuperació de les 
poblacions d’aquesta espècie. El riu Llobregat, sense 
pesca professional d’anguila, ha estat escollit perquè 
presenta un bon hàbitat al tram baix i una presència estable 
d’aquesta població. L’objectiu és poder-la incrementar i 
afavorir que arribin a l’estat adult i puguin migrar.

L’Ajuntament arrasa una pineda de Gavà Mar
La pressió de l’AAVV del barri afectat i dels grups municipals de Ciutadans i ERC va permetre que 
l’equip de govern reconegués el seu error i anunciés mesures correctores com plantar nous arbres

La tala d’arbres que ha 
realitzat l’Ajuntament 
de Gavà en una parcel·la 

del barri de Gavà Mar amb 
l’objectiu d’instal·lar un apar-
cament temporal va aixecar 
una gran polèmica entre els 
veïns de la zona. L’AAVV de 
Gavà Mar va mostrar el seu 
malestar per l’actuació, ja que 
considera que se’ls va engan-
yar fent creure que l’actuació 
municipal només era per 
mantenir i netejar la pineda 
afectada en lloc d’acabar amb 
gairebé la totalitat dels pins 
que hi havia. La presidenta de 
l’Associació de Veïns del barri 
Gavà Mar, Elisabet Martínez, 

assegura mostrar-se “indig-
nada per l’actuació que ha 
fet l’Ajuntament amb aques-
ta parcel·la amb l’únic fi de 
fer un pàrquing destinat a la 
temporada d’estiu. En una re-
unió que va mantenir el con-
sistori amb els veïns ens van 
dir que només farien un acla-
rit-neteja i que es retirarien els 
pins que estiguessin en pitjor 
condició, però el que han fet 
és arrasar gairebé una zona 
amb la tala de més de 160 ar-
bres”. Martínez explica també 
que “en la reunió no ens van 
presentar el projecte de què 
farien i pensaven que anirien 
a conservar la parcel·la com 

deu mana” i és per això que 
considera que “l’Ajuntament 
ens ha enganyat. Estic molt 
dolguda i alhora cabrejada” 
i afegeix que “hi havia altres 
parcel·les que estaven pitjor. 
No volem que el barri es 
quedi sense pins perquè les 
característiques del pi pinyo-
ner li permet tenir una gran 
capacitat de processar el C02 
i a més fa de barrera acústica.”

Marxa enrere
La pressió de l’associació de 
veïns, amb el suport els grups 
municipals de Ciutadans i 
ERC –volia denunciar a la Co-
missió Europea la destrucció 

forestal de la parcel·la de pro-
pietat municipal- va permetre 
que l’equip de govern (PSC-
CiU) reconegués el seu error. 
Així, l’Ajuntament de Gavà 
va anunciar que procediria a 
plantar 29 arbres nous al solar 
la pròxima tardor, una vegada 
ja haurà deixat de funcionar la 
zona d'aparcament temporal 
i en ser l'època de l'any més 
propícia per tal que els nous 
pins arrelin en bones condi-
cions. Aquesta acció perme-
trà garantir una superfície de 
pineda adequada i garantir 
el seu valor natural. El con-
sistori, a través d’un comu-
nicat, va admetre un error 

en el marcatge dels arbres 
a talar i en l’execució dels 
treballs, ja que es va talar un 
nombre de pins superior als 
previstos, segons fonts mu-
nicipals. És per aquest mo-
tiu que s’aplicarà la mesura 

correctora. L’Ajuntament 
de Gavà lamenta aques-
ta circumstància, admet 
l’equivocació comesa i està 
analitzant els fets per deter-
minar les responsabilitats 
que se'n puguin derivar. 

El campus universitari de Castelldefels va celebrar el 5è Fòrum Aerotelecom 
Va ser un congrés obert organitzat pels estudiants de l'Escola d'Enginyeria 
de Telecomunicació i Aeroespacial de Castelldefels (EETAC)

L'Escola d'Enginyeria 
de Telecomunicacions 
i Aeroespacial de Cas-

telldefels va organitzar la 
cinquena edició del Fòrum 
Aerotelecom al Parc Me-
diterrani de Tecnologia. El 
Fòrum Aerotelecom fou un 
congrés obert organitzat 
pels estudiants de l'Escola 
d'Enginyeria de Teleco-
municació i Aeroespacial 

de Castelldefels (EETAC), 
agrupats en entitats com 
l'Associació d'Estudiants 
Aeronàutics de Catalun-
ya. És un punt de troba-
da anual on l'estudiant té 
l'oportunitat de conèixer 
les empreses més repre-
sentatives del sector, cer-
car pràctiques, projectes 
de final de grau (TFG) o in-
clús feina. Aquest acte va 

tenir com a objectiu pro-
moure la interrelació entre 
estudiants i empreses del 
sector bastint un pont en-
tre el talent universitari i 
empreses d'aeronàutiques 
i telecomunicacions. Més 
de vint-i-cinc empreses 
han participat durant els 
últims anys inspirant als 
estudiants i col·laborant 
en la creació de noves 

oportunitats per a tots. 
Durant les jornades, els 
col·legis, associacions i em-
preses de tots dos sectors 
van impartir conferències 
de gran interès per als 
alumnes, es van fer taules 
rodones entre empreses i/o 
alumnes on es van poder 
debatre els canvis que hi ha 
en l'actualitat en els sectors, 
i moltes coses més.

Foto: Aj. Castelldefels

C/Vista alegre, 19 - Cornellà de Llobregat - 93 375 41 53  -  FRENTE MERCADO MARSANS              www.boutiquebely.com

Síguenos en Instagram y Facebook
Looks diarios, novedades y promociones 
para estar siempre a la última en moda

Te esperamos. 
MªCarmen Tenorio Gómez y Carla Torrico Avilés

Boutique Bely
YERSE · NAF NAF · NEKANE

Promoción     4x3 
en todas nuestras marcas 

(llévate 4 prendas y paga solo 3)
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1276€

35€/Mes
Pago al contado

1.160€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

Foto: citilab

CULTURA

Es van donar a conèixer 
els projectes guanya-
dors de la segona edició 

de l'Innolab, la comunitat 
d'innovació que connecta 
estudiants de Formació Pro-
fessional amb entitats de la 
comarca del Baix Llobregat. 
Aquesta edició de l'Innolab ha 
comptat amb la participació 
de 150 alumnes que estudien 
a vuit centres educatius de 
Formació Professional de cinc 
municipis del Baix Llobregat. 
Tots ells han respost a nou rep-

tes presentats per sis empre-
ses i ajuntaments. Amb l'ajuda 
d'Innobaix i de l'equip de con-
sultoria i els tutors, s'han gene-
rat 136 idees, de les quals se'n 
van seleccionar 35. A la fase fi-
nal les empreses i ajuntaments 
participants han valorat les 
idees i hi han aportat la seva 
experiència per donar forma 
als vuit projectes que s'han 
presentat en la jornada final.

El primer premi ha estat pels 
alumnes de l’Escola Antoni Al-

gueró i del Centre Pilot Aspro-
seat de Sant Just Desvern que 
van presentar Nyam Nyam. 
Es tracta d'un plat comestible 
que soluciona el problema 
dels residus que genera la Nit 
de Tapes d'aquesta ciutat. Els 
components de l'equip viatja-
ran a Berlín per visitar empre-
ses innovadores.

El premi al projecte més via-
ble se'l va endur el projecte 
Coc Herb, una solució imagi-
nativa per millorar i fer més 

sostenible la producció agrí-
cola gràcies a les gallines. 
Els estudiants de Producció 
Agroecològica a l’Institut 
Ribera Baixa 2 del Prat de 
Llobregat van proposar uns 
microtúnels que garantei-
xen el benestar dels animals 
afavorint la seva interacció 
amb els terrenys agrícoles. 

El premi al projecte més inno-
vador ha estat per V!box, una 
solució d'oci amb experièn-
cies gastronòmiques i cul-
turals que ha de connectar 
el futur outlet de Viladecans 
amb el centre de la ciutat. 
La presentació dels compo-
nents de l'equip, del Centre 
d’Estudis Núria de Gavà, va 

incloure un prototip del pro-
ducte, que van regalar a tots 
els membres del jurat.

Aquests dos equips han 
guanyat un premi consistent 
en una visita a l'edifici RDIT 
de la UPC de Castelldefels i 
una experiència a l'Olimpic 
Cable Park del Canal Olímpic.

Nyam Nyam, Coc Herb i V!box guanyen l’Innolab 2016

El  tret de sortida de la 
quarta edició va ser 
als jardins de Can Gi-

nestar, amb la inaugura-
ció de l’exposició "Fem de 
Bomber". Un total de 800 
m2 repartits en tres espais 
d’exposicions (Can Gines-
tar, Les Escoles i la planta 
superior de l’edifici del Mer-
cat Municipal). També es 
faran exposicions en esta-
bliments comercials, tallers 

i sessions fotogràfiques 
amb models (shottings), 
en les quals s'espera la par-
ticipació de 75 fotògrafs/
es.  L'Agrupació Fotogràfica 
Sant Just, entitat organitza-
dora, ha aconseguit reunir 
professionals de la fotogra-
fia d'arreu amb l'objectiu 
de promoure aquest art i 
també convertir el munici-
pi en un referent dins dels 
circuits fotogràfics.

Sis projectes presentats 
i escollits per la gent 
jove de Molins de Rei 

s’executaran en els propers 
mesos. És el resultat d’una 
nova edició de Mou! El 
Cul!, un procés participa-
tiu orientat a estimular la 
creació de propostes d’oci, 
cultura, creació artística i 
emancipació i que compta 
amb un pressupost global 
de 6.000 euros. Les sis pro-

postes en el marc del quart 
Pla Local de Joventut i de 
la iniciativa Mou El Cul! són 
una caminada nocturna, 
un espectacle multidis-
ciplinari amb contingut 
educatiu i social, un ager-
manament cultural amb el 
poble sahrauí, un taller de 
construcció de capgrossos, 
una rèplica de la Festa Ma-
jor de Sant Miquel a Emhe-
reiz, i una jam session.

S'engeguen sis projectes per a 
joves de Mou! El Cul! a Molins

Per segon any conse-
cutiu, els més de 150 
alumnes de l'Escola 

Municipal de Música de 
Sant Feliu van participar 
en el Festival Simfònic, 
esdeveniment musical 
que va aplegar 80 con-
certs simultanis i gratuïts 
arreu de Catalunya i les 
Illes Balears. El concert 
de Sant Feliu es va fer a 
l'Auditori del Palau Fal-

guera, on hi van actuar 
diferents combos de 
l'escola i la Big Band. La 
sessió va finalitzar amb 
la interpretació conjun-
ta a totes les ciutats que 
participen en el Festi-
val Simfònic de la cançó 
"Qualsevol nit pot sortir 
el sol", en honor al pa-
drí de l'esdeveniment 
d'aquesta sisena edició, 
Jaume Sisa.

L'Escola de Música de Sant Feliu, 
en el Festival Simfònic 

S'inaugura el 4t Juny Fotogràfic 
de Sant Just Desvern

Aquesta edició de l'Innolab va comptar amb la participació 
de 150 alumnes que estudien a vuit centres educatius de 
Formació Professional de cinc municipis del Baix Llobregat



18 Juny 2016  | LA PREMSA DELBAIX.es

ESPORTS
Claudio Clavijo guanya 
la XXXV Cursa del Llobregat 

La Copa d’Espanya en categoria júnior va viure la seva 
tercera prova puntuable amb la 35a Cursa Ciclista del 
Llobregat. La prova fou dominada pels ciclistes de 

l’RH+ Polartec a les tres places del podi: Claudio Clavijo, 
Marc Burstenga i Carlos Álvarez. Els tres ciclistes, a més, 
van passar a dominar la general de la Copa d´Espanya. 
La cursa es va desenvolupar entre Navàs i Sant Boi de 
Llobregat amb un recorregut d’uns 114 quilòmetres a 
una trepidant mitjana de 41 quilòmetres per hora, on els 
participants -uns 165- van haver de superar els ports de 
Vacarisses i Ullastrell com a principals obstacles.

Arnal i Carbonell es coronen 
a la XVII CX Cursa Delta Prat 

El corredor Josep Arnal, del JAB-Joves Atletes de Ber-
ga, amb un crono de 32’02’’, i la viladecanenca Míriam 
Carbonell, amb un registre de 39’41’’ que li va perme-

tre revalidar un títol que va aconseguir l’any passat, van 
ser els guanyadors de la dissetena edició de la CX Cursa 
Delta Prat, disputada sobre un circuit urbà i amb arriba-
da a les pistes d’atletisme Moisès Llopart. La 17a edició 
de la CX Cursa Delta Prat va aconseguir enguany rècord 
d’arribats, amb 886 corredors que han creuat la línia de 
meta. Unes 1.100 persones van prendre la sortida.

El CEBLLOB organitza una taula 
rodona sobre l’esport paralímpic 

El Consell Esportiu del Baix Llobregat, la Federació 
Catalana d'Esports de Persones amb una Discapa-
citat Física (FCEDF), la Federació Esportiva Catalana 

de Paralítics Cerebrals (FECPC) i la Federació Catalana 
d'Esports per a Cecs i Discapacitats Visuals (FCEC), van 
organitzar una taula rodona sobre "Els valors de l'esport 
paralímpic" per reconèixer així a tots els i les esportistes 
preseleccionats pels Jocs Paralímpics de Rio de Janeiro 
i alhora fer èmfasi en els valors positius de l’esport. El 
públic també va intervenir en un debat on es van trac-
tar temes com la integració de les diferents Federacions 
d’esports adaptats i la necessitat de més visibilitat per 
part dels mitjans de comunicació entre d’altres temes.

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

El Club Petanca 
Castelldefels,  
campió nacional

Va assolir la corona 
en la categoria 
masculina a El Ejido

El CF Gavà
busca l’ascens 
a Segona B

Va eliminar 
al Marino de Luanco 
en primera ronda

La Selecció Catalana Big League,
campiona d'Espanya  a Gavà

La selecció Catalana de softbol Big League es va pro-
clamar campiona d’Espanya del Torneig Big League, 
celebrat a Gavà. Amb aquesta victòria les catalanes 

es classifiquen per participar en el Campionat d’Europa 
i Àfrica, que es celebrarà el proper mes de juliol a Breda 
(Holanda).La Selecció Catalana Big League, formada per 
catorze jugadores entre 15 i 19 anys, del Projecte Soft-
ball Gavanenc, CBS Sant Boi, CB Viladecans i CBS Hèrcules 
L’Hospitalet, i dirigida pels entrenadors Míriam Alcazar i 
Emmanuel Francis, es va enfrontar davant la comunitat 
valenciana en la final del torneig i va vèncer per 12 a 3.

El BC Diagonal, 
primers de
Catalunya 

Vuitè títol 
consecutiu de l’equip 
vicentí de bowling

EL PRAT / CASTELLDEFELS

L’AE Prat i UE Castelldefels 
assoleixen l'ascens de categoria
Els pota blava van aconseguir tornar a la Segona Divisió B, mentre 
que els mariners pugen a Tercera Divisió nacional

Dos anys després, l’AE 
Prat torna a la Sego-
na Divisió B. El con-

junt del Sagnier va perdre 
per 1 a 0 davant d’Osasuna 
B en el partit de tornada 
de l’eliminatòria de cam-
pions del playoff d’ascens 
a Segona B, però va fer va-
ler el 3 a 1 de l’anada per 
assolir un ascens històric 
per al club. D’altra banda, 
l’ascens de l’AE Prat a Se-
gona B ha comportat ha 
permès la permanència 
matemàtica del Santfe-
liuenc a Tercera Divisió. 
Així, el club baixllobre-
gatí militarà per quarta 
temporada consecutiva 
a la quarta categoria del 
futbol nacional espanyol. 
A més, Andrés González 
continuarà com a tècnic 
dels blanc-i-blaus. Serà el 
desè any consecutiu de 
l’entrenador a la banqueta 
del conjunt santfeliuenc. 
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Les vicentines van quedar primeres del seu sector, mentre que el CH Sant 
Esteve Sesrovires, tercer a Fuerteventura, continuarà a la Lliga Catalana

Una de freda i una de ca-
lenta a les Fases d’Ascens 
a la Divisió d’Argent en 

categoria femenina, que s’ha 
celebrat aquest cap de setma-
na i han participat dos equips 
del Baix Llobregat: l’Handbol 
Sant Vicenç i el CH Sant Este-
ve Sesrovires. Les vicentines 
van fer bons els pronòstics i 
van acabar en primer lloc de la 
classificació en el Sector C que 
es va celebrar precisament en 
el municipi baixllobregatí. Va 
superar una igualadíssima fase 
de sector al pavelló de Sant Jo-
sep, contra el Zuazo B (segon 
d'Euskadi), el Pilar Maristas de 
Saragossa, campió d'Aragó, i el 

BM 9 Valles Santilana Reocin, 
subcampió de Cantàbria. Les 
amfitriones s’ho van jugar 
tot en el darrer partit que-
dant campió per goal avera-
ge directe respecte el BM 9 
Vallés Santillana.

Per la seva part, el CH Sant 
Esteve Sesrovires va viatjar a 
Fuerteventura per buscar el 
seu ascens en el Sector F. Es 
va enfrontar davant l'equip 
amfitrió, el Morro Jable (cam-
pió canari), el BM Caraban-
chel (subcampió de Madrid), 
i el BM Caselas (campió de 
Galícia). Ja se sabia que era 
un grup força dur, i va resul-
tar a més un grup molt igua-

lat. Les de Xavi Esteban i Joan 
Martínez van tornar amb la 

tercera posició a la classifica-
ció i sense el somiat ascens. 

SANT VICENÇ DELS HORTS / SANT ESTEVE DE SESROVIRES

L’Handbol Sant Vicenç puja 
a la Divisió d’Honor d’Argent 

Els resultats:
13/05/16 -19.00 h. -Handbol Sant Vicenç - BM 9 Vallés Santillana (25-20)
14/05/16 -19.30 h. -Handbol Sant vicenç – Zuazo Femenino (23-24)
15/05/16 -13.00 h. -Handbol Sant vicenç – El Pilar Maristas (32-21)
13/05/16 -18.00 h. -CH Sant Esteve Sesrovires – BM Carabanchel (22-28)
14/05/16 -17.00 h. -BM Caselas - CH Sant Esteve Sesrovires (23-26)
15/05/16 -12.00 h. -CB Morro Jable – CH Sant Esteve Sesrovires (26-20)

La UE Castelldefels torna 
a Tercera Divisió. Una 
victòria a Amposta a la 

darrera jornada de Lliga li 
va donar la primera plaça 
de la classificació del grup 
II de Primera Catalana –em-
patat amb el Santboià però 
amb millor goal average- i 
l’ascens directe a una cate-
goria que va perdre l’any 
passat. "Hem aconseguit el 
gran objectiu de la tempora-
da. Després del descens del 
curs passat teníem l'espina 
clavada d'intentar recu-
perar la categoria, i n'hem 
estat capaços”, assegurar el 
tècnic de la UE Castellde-
fels, Miki Carrillo, en decla-
racions a la web del club. 
“Crec que hem fet una lliga 
impressionant, guanyant 
21 dels 34 partits que hem 
disputat i fent-ho a més en 
una Primera Catalana d'un 
nivell enorme, amb equips 
molt potents i de qualitat.”

Foto: CC Sant Boi
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Andrés Manzano se lucra 
por traspasos de futbolistas
El Director General de la Unió Esportiva Cornellà confiesa haberse beneficiado 
económicamente del contrato del traspaso de Jordi Alba al Valencia y 
posteriormente al FC Barcelona, así como de otros jugadores

ESPORTS

Foto: www.andresmanzano.com

"El tiempo es aquel juez su-
premo que te da y te saca 
la razón". Un dicho que 

muy bien se puede aplicar a 
la batalla judicial que están 
manteniendo la UE Cornellà y 
el ex presidente del club, José 
Gálvez. Hace un par de años, 
La Prensa del Baix publicó una 
entrevista donde el ex man-
datario, José Gálvez, denun-
ciaba que Andrés Manzano 
había cobrado comisiones y 
talones al portador por me-
nos de 3.000€ por facturas de 
empresas vinculadas al actual 
Director General de la entidad 
deportiva sin su conocimien-
to y, por lo tanto, este -así 
como los firmantes de los ta-
lones (José Antonio Cruz –vi-
cepresidente económico y al 
anterior junta administrador 
y vicepresidente- y Tomás 
Mas –vicepresidente en las 
dos etapas-)- están querella-
dos. Unas declaraciones que 
llevó al actual Director Gene-
ral de la UE Cornellà y al club 
también a querellarse contra 
La Prensa del Baix y el ex pre-
sidente, a pesar de que final-
mente el juez las archivó.

Principio del 
formulario
Ha pasado el tiempo y, según 
informaciones contrastadas 
que tiene nuestra publicación, 
Andrés Manzano ha recono-
cido que cobró comisiones 
de los traspasos de Jordi Alba 
al Valencia y, posteriormente, 
al FC Barcelona, así como por 
diferentes jugadores que mar-
charon a otros clubes. Unas 
cantidades que, según Man-
zano, tenía derecho a percibir 
después de firmar en 2005 
un contrato con el entonces 
presidente José Gálvez, y que 
parece ser que no aparece. 

La Prensa del Baix se puso en 
contacto con el ex presiden-
te para intentar aclarar este 
tema. José Gálvez niega ro-
tundamente que “hubiera un 
contrato firmado, ni por escri-
to ni oral. Sólo hace falta que lo 
enseñe ante el juez, pero será 
complicado porque según él 
lo perdió”. De hecho, nuestra 
publicación tiene constancia 
que personas del entorno a 
Andrés Manzano mantienen 
diferencias de criterio, puesto 
que unos manifiestan que el 
acuerdo fue verbal y otros que 
nunca vieron el contrato por 
escrito. Sobre esto, Gálvez, ase-
gura que “la junta saliente re-
clamó al señor Manzano que 
justificara los más de 33.000 
euros cobrados por varios 
conceptos, pero él no dio nin-
gún tipo de explicación”.

El ex presidente dice también 
que Manzano cobró el “10% 
del contrato del traspaso de 
Jordi Alba en el Valencia y 
después al FC Barcelona, en 
concepto de comisiones. Cu-
riosamente, según Manzano, 
Mas y Cruz, este derecho de 
cobrar comisiones coincide 
con el cobro de 150.000€ 
por contrato profesional de 
este jugador, los ingresos 
por formación de Víctor Ruiz 
y la proliferación de dife-
rentes jugadores a equipos 
profesionales” y considera 
que todo esto era fruto “del 
trabajo de toda la entidad, 
de mucha gente que nunca 
han cobrado nada, otros que 
ya no están al club y que al-
guien pretende capitalizarlo 
en su persona con la com-
plicidad de algunos ‘colegas’ 
interesados. El problema 
entre la verdad y la mentira 
es que la primera siempre lo 
es y la segunda se tiene que 
construir e inventar”.

Nuevo contrato
La Prensa del Baix también 
ha podido saber que Andrés 
Manzano firmó con la junta 
directiva, encabezada por 
Alejandro Talavera, un con-
trato para cobrar comisio-
nes. Un acuerdo que llegó 
después de la celebración 
de las elecciones a la presi-
dencia del club, y que las dos 
partes (Manzano y directiva) 
no han dado a conocer a la 
masa social, ni en los térmi-
nos pactados ni el tipo de 
retroactividad que tiene. 
Unas comisiones que son 

ingresadas en una empresa 
privada de intermediación y 
captación de futbolistas que 
dirige precisamente el actual 
Director General del club. “Es 
una manera, parece ser, de 
legalizar un hecho de dudo-
sa ética cuando la entidad 
tiene que ser sin ánimos de 
lucro”, dice José Gálvez. Para-
lelamente, Manzano tenía y 
tiene un sueldo en la UE Cor-
nellà superior a 2.000€ men-
suales por una actividad de 

no plena dedicación ni como 
actividad principal.

Según tenemos constancia, 
Andrés Manzano confiesa 
que el dinero de la comisión 
de Jordi Alba lo cobró pos-
teriormente a la marcha de 
Gálvez, así como unos casi 
30.000 euros en traspasos de 
jugadores entre los cuales se 
encontraba el de Víctor Ruiz. 
Sobre este tema, José Gálvez 
se posiciona diciendo que 
“curiosamente el Sr. Manzano 
cobra traspasos a partir del 
2012 a pesar de que mani-
fiesta que tenía un contrato 
el 2005. ¿No será porque hay 
el dinero de  Jordi Alba? ¿Por 
qué el Sr. Manzano no me 
reclama nada desde junio y 

hasta diciembre del 2012 y, 
sobre todo, después de des-
pedirlo?”. Gálvez añade que 
“entiendo que la cantidad 
que cobraba era para desa-
rrollar la labor que realmente 
hacía. Que para hacerla no 
tiene que tener un plus espe-
cial porque forma parte de su 
trabajo. En casos concretos se 
tenía que hablar con la jun-
ta, pero nunca hubo. Hubo 
un caso que curiosamente 
no aparece en la lista de las 
comisiones cobradas, en ta-
lones de menos de 3000€ sin 
mi permiso, porque tapaban 
las supuestas comisiones y 
facturas no conformadas en 
talones de menos de 3000€ 
cuando el cobro mensual y 
pactado se hacía en un tras-
paso o talones sin fraccionar 
las cantidades”. De hecho, 
según ha podido saber esta 

publicación, los actuales vice-
presidentes de la entidad, To-
más Mas y José Antonio Cruz, 
ratifican y avalan el cobro de 
Manzano de las comisiones y 
que fueron ellos los que emi-
tieron talones en este concep-
to. “Ellos sabrán porque paga-
ron parte de las comisiones y 
porque siguen defendiendo 
que las cobre”, dice Gálvez.

El futbol base,  
más caro
Mientras que el Director Ge-
neral del club, Andrés Man-
zano, y los vicepresidentes 
José Antonio Cruz y Tomás 
Mas, confiesan el cobro de 
comisiones por traspasos de 
jugadores, la entidad cor-
nellanense ha anunciado el 
incremento de la matrícula 
por la próxima temporada. 
Según a podido saber La 
Prensa del Baix, el club ha 
subido de 80 a 100 euros la 
matrícula de los jugadores 
de base. Es decir, la cuota se 
incrementa un 23% aproxi-
mado. Nuestra publicación 
se puso en contacto con el 
club para saber la razón y, 
además, para conocer si ha 
habido incrementos en otras 
partidas, pero no recibió nin-
gún tipo de respuesta ante la 
indignación de algunos pa-
dres que no entienden este 
desmesurado incremento.

El Ayuntamiento toma medidas
Desde el equipo de gobierno del Ayuntamiento de 
Cornellà se ha iniciado una serie de medidas encaminadas 
a aclarar la utilización de instalaciones deportivas por parte 
de una empresa privada que capta jugadores extranjeros 
para su formación a nuestra ciudad aprovechando las 
infraestructuras con el visto bueno de los clubes. Así, 
según ha podido saber La Prensa del Baix, el consistorio 
ha solicitado a la Junta Directiva de la UE Cornellà 
documentación de la actividad de la entidad en varias 
ocasiones. Paralelamente, el Ayuntamiento ha realizado 
varias actuaciones selectivas con la participación de la 
Guardia Urbana a la entrada del Nuevo Estadio Municipal 
de la UE Cornellà para saber quién utiliza la instalación. Para 
certificar esta información, nuestra publicación se puso en 
contacto con el Ayuntamiento, pero no quiso hacer ningún 
tipo de declaración o desmentido.

Foto: FCF

El Baix Llobregat guanya la final 
per delegacions de natació

El GEiEG de Girona va acollir una nova edició de la final 
per delegacions de natació de la Federació Catalana. 
Una competició on cada delegació territorial fa la 

seva selecció de nedadors de diferents categories d'edats: 
benjamina, alevina, infantil i absolut. Enguany, la Delega-
ció del Baix Llobregat va guanyar les dues classificacions: 
la dels benjamins-alevins i al dels infantils-absoluts. En 
segon lloc va quedar la Delegació de Girona, també en 
les dues classificacions i tercera va ser la delegació de la 
Catalunya Central, formada per les comarques del Bages, 
l'Anoia i el Berguedà. La resta de delegacions que van par-
ticipar en aquesta final  van ser les delegacions de: Lleida, 
Maresme, Tarragona, Barcelona i el Vallès.

Més de 500 corredores participen 
en la cinquena edició de la CaCo 

Més de 500 corredores de totes les edats van recórrer 
els carrers de Sant Vicenç dels Horts a la cinquena 
edició de la CaCo, una cursa adreçada a les dones 

que es pot fer caminant o corrent. La popular cursa va 
esdevenir de nou una jornada saludable i esportiva que 
reivindica la igualtat de gènere. El podi de la prova infantil 
va ser per Rosa Carrete, que va finalitzar el recorregut en 
primer lloc (7’42’’), el mateix temps que Yoana Campoy, 
segona, i Míriam Liria, tercera. La primera classificada a la 
cursa de 5 quilòmetres fou Maite Sánchez (23’24’’), segui-
da de Sílvia Alberich (23’29’’) i Laura Romero (23’33’’). 

Una exposició commemora els 
75 anys d’handbol a Sant Feliu

A l’auditori del Palau Falguera es va inaugurar 
l'exposició "75 anys d'Handbol a Sant Feliu". La mos-
tra commemora i reviu els 75 anys de vinculació en-

tre Sant Feliu i un esport que es va convertir en referent 
gràcies a les fites de l'handbol santfeliuenc des de l'any 
1960 fins al 1991. Es tracta d'històries plurals i diverses 
d'un esport que va tenir el seu bressol al pati de les es-
coles i que avui recupera el temps perdut amb el Club 
d'Handbol Sant Llorenç. Per commemorar el 75è aniversa-
ri de l'handbol a la ciutat, el Club d'Handbol Sant Llorenç 
va organitzar diferents activitats.

Foto: Aj. SVdH
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Gestió profesional immobiliaria

¡Vendemos su piso
en 90 días!

“POR CONFIAR EN NOSOTROS 

GRATIS 

CÉDULA HABITABILIDAD 
Y CERTIFICADO ENERGÉTICO”

www.clauassessors.com     697 75 89 98    Rubio i Ors 135 1er Pis · CORNELLÀ DE LLOBREGAT

Empresa avalada por:

SANT BOI DE LLOBREGAT
Plaza Teresa Valls i divi

Ático con 3 habitaciones, 2 baños, cocina 
office,  gran salón con salida a balcón 
amplio, terraza solarium de 48 m2. Finca 
con ascensor y zona comunitaria con 
piscina y jardín.

SANT BOI DE LLOBREGAT
C/ Eusebio Güell

Fantástico piso situado frente colegio 
“Los Selesianos”, finca con ascensor. Piso 
con 3 habitaciones,  baño reformado, 
cocina con lavadero y salón comedor 
independiente con salida a balcón 
exterior. Financiacion al 100x100.

CORNELLÀ DE LLOBREGAT
C/ Anoia

Gran salón, 
3 habitaciones, 

baño completo, balcón, 
todo exterior. 

Fantástica finca con ascensor.

VILADECANS
Pintor Fortuny-Torre roja

Zona residencial, finca con ascensor, 
piso de 80 m2 aprox. con 3 habitaciones, 
gran salón comedor, baño completo, 
cocina con salida a patio exterior de 
12 m2, precio 157.500€. Financiacion al 
100x100.

Si necesita vender su inmueble, llámenos.

OPORTUNIDAD PRECIO:  332.000€ PRECIO:  154.000€ PRECIO:  257.865€ PRECIO:  139.500€

PRECIO:  151.000€ PRECIO:  122.500€ Chalet exclusivo

MOLINS DE REI
C/PARE MANYANET

Se vende fantástico piso situado 
en el centro de Molins de Rei. Finca 
con ascensor. Impresionante salón, 
3 habitaciones, cocina con salida a 
lavadero, baño completo.

VILADECANS 
C/SANT JERONI 

Oportunidad finca totalmente rehabilita-
da y con ascensor, antes 3 hab., ahora 2 
hab., gran salón comedor, cocina amplia, 
baño completo y balcón con vistas des-
pejadas. acabados: parket, calefac., aire 
acond., puerta seguridad, etc…. lo mejor 
su precio. financiacion al 100x100

SANT FELIU DE LLOBREGAT
C/CINTO RIUS 

Casa espectacular en zona “mas lluhi”,  
fantastica distribucion, gran parking, 
piscina comunitaria, un sueño a 15 minutos 
de barcelona, para mas informacion ver 
fotografias y video de distribucion en 
nuestra web: wwwclauassessors.com

ESPLUGUES DE LLOBREGAT
Sant Antoni Mª Claret

Atico-duplex de obra semi-nueva de 2 
años, finca espectacular con piscina y 
zona comunitaria de lujo, 3 hab., 2 baños 
completos, cocina con salida a terraza 
y desde el  salón se accede a la parte 
superior con terraza solarium exclusiva 
con vistas increíbles, parking y trastero. 

www.clauassessors.com   
697 75 89 98

Un equipo profesional 

a su servicio. 

Éxito garantizado.

PRECIO:  218.000€

SANTA COLOMA 
DE CERVELLÓ

Espectacular piso  en finca preciosa con 
zona comunitaria con piscina y cesped, 
piso de diseño totalmente reformado con 
acabados de primerisima calidad, gran 
salon, cocina de lujo y diseño, terraza. 
además en el precio incluimos plaza de 
parking y trastero, financiación al 100x100

PRECIO:   89.500€

SANT ANDREU DE LA BARCA
C/SARDANA 

Piso económico, 1º de altura real sin ascen-
sor, actualmente tiene 3 hab., salon come-
dor, baño completo, cocina con lavadero y 
balcón., refórmalo a tu gusto y tendrás un 
piso fantástico a 1 minuto de la estacion 
de ff.c.c y a 20 minutos de cualquier punto 
de barcelona en transporte publico.

info@clauassessors.com


